
Št. sklepa Sklep Realizacija

1/10-03-2016

Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 9. seje UO PZS z

dopolnilom o umiku točke na predlog predlagatelja: Sistematizacija

delovnih mest v strokovni službi PZS – II. obravnava.

DA

2/10-03-2016 Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 8. seje z dne 21.01.2016. DA

3/10-03-2016

Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena

Statuta PZS soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2015 in predlaga

skupščini PZS, da ga potrdi.

DA

4/10-03-2016

Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2015

in jih posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2015

bodo objavljena na spletni strani PZS, PD pa v tiskani obliki dobijo

Letopis PZS 2015, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz poročil za

leto 2015.

DA

5/10-03-2016
Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS

potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2015.
DA

6/10-03-2016

Upravni odbor PZS se pri vsebinskemu programu dela PZS za leto 2017

strinja z dopolnitvijo priprave programskih aktivnosti za posamezne

ciljne skupine in za posamezne dejavnosti, ki jih lahko koristijo društva

pri izvajanju svojih programov dejavnosti. 

DA

7/10-03-2016

Upravni odbor PZS točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS

potrjuje okvirni finančni program dela PZS za leto 2017 in predlaga

skupščini, da ga potrdi.

DA

8/10-03-2016

Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS

potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2017 in pooblašča upravni odbor

PZS, da sprejme podrobni finančni načrt za leto 2017 po posameznih

dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina pooblašča upravni

odbor PZS, da finančni načrt za leto 2017 spremlja in ga na podlagi

rebalansa uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki.

DA

9/10-03-2016
Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto

2017 in predlaga skupščini, da ga potrdi.
DA

11/10-03-2016
Upravni odbor PZS na današnji seji opravi glasovanje med dvema 

variantama 19. člena, alineja j. 
DA

12/10-03-2016
Upravni odbor PZS med dvema variantama 19. člena, alineja j., potrjuje 

varianto 2..
DA

10/10-03-2016

Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino:- Komisije z 

zbori dejavnosti in MDO PD,  sprejmejo podroben program dela 

posamezne dejavnosti za leto 2017, soglasje k programu mora podati 

upravni odbor PZS, 

- Upravni odbor PZS, na predlog organov PZS, brez zborov dejavnosti, 

sprejme podrobne programe dela PZS na posameznih področjih za leto 

2017.

Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2017 

morajo organi upoštevati finančni načrt za leto 2017.

DA

13/18-06-2015

Upravni odbor PZS zadolži Komisijo za planinske poti in Komisijo za 

športno plezanje, da sprejmeta merila za vrednotenje kandidatur za 

sofinanciranje iz sredstev Fundacije za šport na področju planinskih 

poti in športno plezalnih objektov, najkasneje do 30. 9. 2015. Soglasje k 

merilom podaja UO PZS.

DELNO



Št. sklepa Sklep Realizacija

13/10-03-2016

Upravni odbor PZS na podlagi 71. člena Statuta PZS, po javni obravnavi, 

potrjuje predlog statuta PZS z lektorskimi popravki in dopolnilom 

sprejetja 2. variante  19 člena, alineje j. Statuta PZS ter predlaga 

Skupščini PZS sprejem spremenjenega in dopolnjenega Statuta PZS. 

DA

14/10-03-2016

Upravni odbor PZS potrjuje predlog Programskih vodil PZS z lektorskimi 

popravki in upoštevanjem 2 pripomb, ki sta bili podani ter jih predlaga 

Skupščini PZS v sprejem. S sprejemom na Skupščini PZS prenehajo 

veljati Programska vodila, ki jih je sprejela Skupščina PZS dne 23. 10. 

1999.

DA

15/10-03-2016

Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena

Statuta PZS predlaga skupščini PZS sprejem Pravilnika o finančnem in

materialnem poslovanju PZS z upoštevanjem podanih pripomb na 2.,

8., 9., 16., in 30. člen Statuta PZS.

DA

16/10-03-2016

Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega

predsedstva skupščine PZS 2016 predlaga voljenega člana UO PZS

Štefana Kebra (PD Prevalje).

DA

17/10-03-2016

Upravni odbor PZS, v skladu z določbami Zakona o planinskih poteh in 

točke n) prvega odstavka 12. člena Statuta PZS, potrjuje seznam 

zahtevnih in zelo zahtevnih planinskih poti z dodatno obrazložitvijo, da 

vse ostale planinske poti, ki so vključene v kataster in niso zajete v tem 

seznamu, spadajo v kategorijo lahkih planinskih poti. 

DA

18/10-03-2016

Upravni odbor PZS na podlagi točke j) prvega odstavka 19. člena 

Statuta PZS, na predlog Zbora gospodarjev, podaja soglasje k Pravilnik 

o Planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih.

DA

19/10-03-2016

Upravni odbor PZS na podlagi točke j) prvega odstavka 19. člena 

Statuta PZS, na predlog Zbora gospodarjev, podaja soglasje k Najvišjim 

cenam prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah.

DA

20/10-03-2016

Upravni odbor PZS na predlog Zbora vodnikov PZS, v skladu s točko n) 

prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, daje soglasje k dopolnjenemu 

Pravilniku o organiziranosti vodnikov PZS, ki ga je Zbor vodnikov PZS 

sprejel dne 28. 11. 2015.

DA

21/10-03-2016

Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinskim planom

Komisije za planinske poti, Komisije za varstvo gorske narave in z

dopolnilom Gospodarske komisije za leto 2016 ter na predlog odborov

sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2016 za MDO PD

Koroške, Ljubljane in Posočja. Če sta podrobni vsebinski in finančni

načrt v nasprotju, veljajo določila podrobnega finančnega načrta PZS za

leto 2016.

DA

2d-2016

Upravni odbor PZS, v skladu z določbami Zakona o planinskih poteh in

točke n) prvega odstavka 12. člena Statuta PZS, potrjuje revizijo 1

seznama zahtevnih in zelo

zahtevnih planinskih poti z dodatno obrazložitvijo, da vse ostale

planinske poti, ki so vključene v

kataster in niso zajete v tem seznamu, spadajo v kategorijo lahkih

planinskih poti. Sklep 9. seje UO

PZS 17/10-03-2016 se prekliče.

DA



 
10. seja UO PZS, k točki 1 

ZAPISNIK 2. DOPISNE SEJE UPRAVNEGA ODBORA PLANINSKE ZVEZE SLOVENIJE 
 
V skladu z 28. in 40. členom Statuta PZS, 9. členom Poslovnika UO PZS, je bila od 20. do 25. aprila 
2016, zaradi nujnosti sprejetja spodaj navedenega sklepa za pravočasno nadaljnjo izvedbo ustreznih 
postopkov sklicana 2. dopisna seja Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije.  
 
V glasovanje so bili podani naslednji sklepi: 
 
SKLEP 2d-2016: Upravni odbor PZS, v skladu z določbami Zakona o planinskih poteh in 

točke n) prvega odstavka 12. člena Statuta PZS, potrjuje revizijo 1 seznama zahtevnih in zelo 

zahtevnih planinskih poti z dodatno obrazložitvijo, da vse ostale planinske poti, ki so vključene v 

kataster in niso zajete v tem seznamu, spadajo v kategorijo lahkih planinskih poti. Sklep 9. seje UO 

PZS 17/10-03-2016 se prekliče. 

 
Člani UO PZS so svoja stališča v skladu z 9. členom Poslovnika UO PZS sporočili po e-pošti. Po 
končanem glasovanju je bil rezultat naslednji: 
 
Glasovalo je 19 članov (82,6 %) Upravnega odbora PZS. 
Za sklep 2d-2016 je bilo: 
ZA 19 glasov ali 82,6 % PROTI 0 glasov ali 0% 
Glasov niso oddali štirje člani UO PZS z glasovalno pravico. 

ODGOVORI DOPISNE SEJE 

Zap. 
št. 

Datum  Ura Ime in priimek Funkcija v UO PZS Sklep 
2d-2016 

1. 21.4.2016 06:01 Bojan Rotovnik Predsednik PZS ZA 

2. 22.4.2016 09:31 Miro Eržen Podpredsednik PZS ZA 

3. 22.4.2016 15:48 Tone Jesenko Podpredsednik PZS ZA 

4. 25.4.2016 5:47 Roman Ponebšek Podpredsednik PZS ZA 

5. 21.4.2016 17:47 Danilo Škerbinek Voljeni član ZA 

6.   Marija Štremfelj Voljena članica / 

7. 24.4.2016 10:50 Milena Brešan Voljena članica ZA 

8. 24.4.2016 19:01 Jožef Bobovnik Voljeni član ZA 

9. 20.4.2016 21:42 Štefan Keber Voljeni član ZA 

10. 20.4.2016 17:27 Slavica Tovšak Voljena članica ZA 

11. 24.4.2016 12:15 Brigita Čeh  Voljena članica ZA 

12. 20.4.2016 20:49 Rudolf Skobe Predsednika MDO PD Dolenjske in 
Bele krajine 

ZA 

13.   Jurček Nowakk Predsednik Kamniško Bistriškega 
MDO PD 

/ 

14.   Igor Oprešnik Predsednik MDO PD Podravja / 

15. 23.4.2016 18:35 Borut Vukovič Predsednik MDO PD Zasavja ZA 

16. 20.4.2016 17:51 Gregor Rupnik Predsednik MDO PD Posočja ZA 

17. 22.4.2016 09:26 Manja Rajh Predsednica Savinjskega MDO PD ZA 

18.   Mirko Tovšak Predsednik MDO PD Koroške / 



 
19. 25.4.2016 9:05 France Benedik Predsednik MDO PD Gorenjske ZA 

20. 21.4.2016 09:51 Franc Slokan Predsednik MDO PD Pomurja ZA 

21. 20.4.2016 14:41 Marinka Koželj Stepic Predsednica MDO PD Ljubljane ZA 

22. 23.4.2016 8:03 Maruška Lenarčič Predsednica MDO PD Primorske  ZA 

23. 21.4.2016 11:44 Miro Mlinar Predsednik MDO PD Notranjske ZA 

 

Glede na določbe 9. člena Poslovnika UO PZS, ki določa, da je predlagani sklep dopisne seje sprejet, 
če je zanj glasovalo več kot 3/4 vseh članov UO PZS oz. vsaj 16, ugotavljamo, da je bil predlagani sklep 
sprejet. 
Zapisnik dopisne seje bo potrdil UO PZS na prvi naslednji redni seji. 
 

 
 

Matej Planko, 
generalni sekretar PZS 



 
 

10. seja UO PZS, k točki 1 

Z A P I S N I K 
 
9. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije, ki je bila v četrtek,10. marca 2016, ob 16.30 
uri, v Šport hotelu, Kolodvorska ulica 1,  Postojna. 
 
PRISOTNI: 
Predsednik: Bojan Rotovnik 
Podpredsedniki: Miro Eržen, Tone Jesenko, Roman Ponebšek 
Voljeni člani UO: Danilo Škerbinek, Štefan Keber, Milena Brešan, Brigita Čeh in Slavica Tovšak. 
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Igor Oprešnik (MDO PD Podravja), Borut Vukovič (MDO PD 
Zasavja), Mirko Tovšak (MDO PD Koroške), Franc Slokan (MDO PD Pomurja), Gregor Rupnik (MDO PD 
Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Miro Mlinar (MDO PD 
Notranjske), Maruška Lenarčič (MDO PD Primorske), Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele 
Krajine) in France Benedik (MDO PD Gorenjske). 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Jože Rovan (Komisija za turno 
kolesarstvo), Janko Rabič (Gospodarska komisija), Igor Mlakar (Komisija za planinske poti) in Janez 
Hafner (namestnik načelnika Komisije za športno plezanje). 
Strokovna služba PZS: Matej Planko (generalni sekretar PZS), Damjan Omerzu (strokovni sodelavec 
PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka PZS), Urša Mali (strokovna sodelavka v računovodstvu PZS) in 
Manca Čujež (predstavnica PZS za odnose z javnostmi). 
Opravičeno odsotni: Jasna Pečjak (Komisija za gorske športe), Miha Habjan (Komisija za alpinizem), 
Irena Mrak (Komisija za varstvo gorske narave), Jožef Bobovnik (voljeni član UO), Marija Štremfelj 
(voljeni član UO), Manja Rajh (Savinjski MDO PD), Marinka Koželj Stepic (MDO PD Ljubljane), Aleš Pirc 
(Komisija za športno plezanje), Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika) in Andrej Brvar 
(predsednik NO PZS). 
 
Za udeležence je bil pred začetkom seje UO PZS organiziran ogled Muzeja krasa. 
Pred začetkom uradnega dela seje so navzoče pozdravili predsednik Planinske zveze Slovenije Bojan 
Rotovnik, predsednica MDO PD Primorske Maruška Lenarčič in podpredsednik PD Postojna 
Aleksander Furlan. 
Za uvod v 9. Sejo so direktor podjetja 360 Line Simon Margon, predsednik PZS Bojan Rotovnik in 
namestnik načelnika Komisije za športno plezanje PZS Janez Hafner podpisali pogodbo za trženje 
slovenske članske reprezentance v športnem plezanju za obdobje treh let.  
Na seji je bilo prisotnih 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar pomeni 82,6 % sklepčnost.  
 
SKLEP 1/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 9. seje UO PZS z dopolnilom 
o umiku točke na predlog predlagatelja: Sistematizacija delovnih mest v strokovni službi PZS – II. 
obravnava. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
SPREJET DNEVNI RED: 
 

1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS (Matej Planko) 
2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS (Matej Planko) 
3. Skupščina PZS 2016: 
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a. Vsebinsko in finančno poročilo 2015 (Matej Planko, Urša Mali in načelniki komisij) 
b. Okvirni vsebinski in finančni načrt 2017 (Bojan Rotovnik, Matej Planko in načelniki 

komisij) 
c. Statut PZS (Bojan Rotovnik) 
d. Programska vodila PZS (Miro Eržen) 
e. Pravilnik o finančnem in materialnem poslovanju (Matej Planko) 

4. Kategorizacija planinskih poti – II. obravnava (Bojan Rotovnik, Igor Mlakar) 
5. Planinsko gospodarstvo (Janko Rabič) 

a. Pravilnik o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, Hišni red v 
planinskih kočah. 

b. Najvišje cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah 
6. Soglasje k spremembi Pravilnika o organiziranosti Vodnikov PZS (Franc Gričar) 
7. Informacija o delovanju komisij PZS (načelniki komisij) 

• Zbor gospodarjev 

• Zbor markacistov 

• Zbor odsekov za varstvo gorske narave 

• Poročilo KTK 
8. Podrobni program dela 2016 (Bojan Rotovnik, predsedniki MDO PD in načelniki komisij) 
9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora (Bojan Rotovnik, Matej Planko).  
10. Razno 

 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 8. seje UO PZS  

Matej Planko je povedal, da so prišle v roku na zapisnik 8. seje pripombe od Danila Škerbinka, 
Maruške Lenarčič in Mira Eržena. Vse pripombe so bile smiselno upoštevane. Skoraj vsi sprejeti sklepi 
preteklih sej UO PZS so že bili realizirani oz. so v pripravi in izvajanju, natančni podatki so v tabeli 
realizacija sklepov. 
 
SKLEP 2/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 8. seje z dne 21.01.2016.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Matej Planko je predstavil glavne poudarke v obdobju od pretekle seje UO PZS: 
• Izvedli smo 5. konferenco planinskega gospodarstva, ki je bila na Gospodarskem razstavišču  

v Ljubljani 30. 1. 2016. 
• Izvedli smo zbor gospodarjev na katerem smo sprejeli pravilnik Gospodarske komisije in 

potrdili cenik prenočevanja za leto 2016. 
• Podelili smo 5 certifikatov Okolju prijazna planinska koča in 16 Družinam prijazna planinska 

koča.  
• Udeležili smo se sejma Alpe Adria 27. – 30. 1. 2016, na katerem se je predstavilo tudi 18 

planinskih koč. 
• V okviru sejma Alpe Adria smo organizirali tudi Alpinistično-plezalni večer, podelitev priznanj 

najboljšim šp. plezalcem in alpinistom za leto 2015, nagrado za življenjsko delo v alpinizmu je 
prijel Peter Podgornik. 

• Objavljeni smo razpise za različna usposabljanja za strokovne kadre PZS. Podprli smo izvedbo 
že 10. mednarodnega festivala gorniškega filma Domžale (IMFFD). 

• V času med obema sejama UO PZS so tekmovalni turni smučarji tekmovali na mednarodnih 
tekmah in za pokal Slovenije.  

• Naši tekmovalci v turnem smučanju so se udeležili Svetovnega prvenstva.  
• Nejc Kuhar je prejel Bloudkovo priznanje.  
• Izdali smo novo planinsko karto Bohinj in Triglav v merilu 1:25000.  
• Sodelovali smo v javni razpravi osnutka Zakona o športu. Skupaj s odprtim slovenskim 

forumom Šport za vse smo podali usklajene pripombe na osnutek zakona.  
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• Skupaj za OKS – ZŠZ, Združenjem društev upokojencev Slovenije in CVNOS smo na poslanske 
skupine podali pobudi za spremembo Zakona o davčnem potrjevanju računov.  

• Janez Svoljšak je postal evropski prvak v tekmovalnem lednem plezanju in zmagal na tekmo 
za svetovni pokal na Južnem Tirolskem.  

• Gostili smo srečanje skupine za trajnostni razvoj. Na MOP smo podali pobudi za spremembo 
ZON.  

• Gostili smo predstavnike odprtega slovenskega foruma Športa za vse na katerem smo se 
dogovorili kako izboljšati pogoje za delovanje Športa za vse.  

• Izveden je bil zbor markacistov in varuhov gorske narave. 
• Organiziral smo tekmovanje Mladina in gore, zmagala je ekipa PD Idrija.  
• Člani UO PZS so bili pozvani naj pošljejo svoje prostovoljne ure, ki so jih opravili v letu 2015, 

ter jih posredujejo do 21. 3. 2016. 
 
Ad. 3. Skupščina PZS 

a) Vsebinsko in finančno poročilo 2015 

Predsednik PZS Bojan Rotovnik je predlagal, da se najprej obravnava vsebinski del poročil 2015, nato 
pa finančni del. 

a.a) Vsebinsko poročilo 2015 
Matej Planko je povedal, da je z gradivom prišlo obsežno vsebinsko poročilo 2015 in podal kratko 
uvodno predstavitev.  
RAZPRAVA: 
Miro Mlinar je povedal, da pogreša primerjalno članstvo 2014 – 2015, ter podatke o strukturi 
članstva. Danilo Škerbinek  je mnenja, da poročila o sodelovanju naših predstavnikov v tujih 
strokovnih organizacijah, kjer lahko pridobimo obilo novosti za naše delo, niso dovolj skrbno 
napisana ter objavljena. Tudi priporočila CAA iz leta 2013 in 2014 še niso prevedena. 
Bojan Rotovnik je odgovoril, da so priporočila CAA prevedena in objavljena na spletni strani PZS, 
razen zadnjih priporočil, sprejetih na jesenski skupščini CAA. Prav tako so na spletni strani PZS 
objavljena vsa poročila s skupščin mednarodnih organizacij, katerih članica je PZS in katerih se je 
udeležil predstavnik PZS. Povedal je tudi, da v poročilih ni posebej predstavljena mednarodna 
dejavnost, se bo pa drugo leto to področje vključilo v letno poročilo. Predstavitev mednarodnega 
delovanja PZS je vsako leto podrobneje predstavljena v Letopisu. Matej Planko je odgovoril, da bodo 
podatki o članstvu objavljeni v Letopisu 2015 in tudi v Obvestilih PZS. 

      a.b.) Finančno poročilo 2015 
Matej Planko je povzel glavne vsebine finančnega poročila in povedal, da je bilo mnenje revizorja 
pozitivno. PZS leto 2015 zaključila s presežkom prihodkov nad odhodki v višini 4.744 €, ki je povečal 
društveni sklad. Nadzorni odbor PZS bo do konca tedna posredoval poročilo. Urša Mali je povedala, 
da je bilo vseh prihodkov 1.839.454 €, odhodkov  pa 1.834.711 €. Tako prihodki kot tudi odhodki  za 1 
% manjši od zabeleženih v letu 2014. Je pa bilo leta 2015 le za 238.081 € internih knjižb. Večje 
spremembe v poročilu po vrstah prihodkov in odhodkov glede na leto 2014 se kažejo pri 
obravnavanju zalog. V skladu z obrazcem za izkaz uspeha je bila dodana postavka povečanje 
vrednosti zalog na prihodkovni strani in novo postavko med odhodki – stroški storitev za edicije. V 
prvem primeru gre za razliko med novimi nabavami edicij in prodajo teh edicij, v drugem pa za 
seštevek odhodkov, ki so nastali z novimi edicijami (stroški tiska, grafičnih priprav, lektoriranja). Je pa 
ta vrednost za leto 2015 tako velika, ker smo morali del zaloge, ki smo jo v preteklih letih vodili kot 
trgovsko blago, prenesti med naše edicije (zemljevidi). Tega je bilo za 56 tisoč €. Kljub želji, da bi že v 
lanskem letu uredili vodenje porabe po posameznih edicijah, nam to ni v celoti uspelo, in ostaja izziv 
za leto 2016.  
Druga sprememba v istem izkazu pa se nanaša na povračila potnih stroškov zaposlencev. Glede na to, 
da se v izkazu uspeha prikazujejo med storitvami (tako kot povračila potnih stroškov prostovoljcev), 
so bili dodani postavki povračila potnih stroškov. Glede na rebalans za leto 2015 so se prihodki brez 
internih knjižb povečali za 2 %. Večje vrednosti smo zabeležili pri prejetih sponzorskih sredstvih, 
prihodkih iz lastne dejavnosti in pri drugih prihodkih. V skupni vrednosti so se tudi odhodki brez 
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internih knjižb glede na načrtovane v rebalansu povečali za 2 %. Nekaterim komisijam je uspelo 
obdržati stroške v mejah načrtovanih, nekatere pa so jih presegle za več kot so znašali prihodki, kar 
pomeni negativen rezultat v letu 2015. Precejšnje povečanje stroškov je zavedeno pri skupnih 
materialnih stroških, kar je posledica uvedbe novega načina obračunavanja članarine, dodelave 
sistema zaradi uvedbe davčnih blagajn in povezave z Navezo. 
 
 
RAZPRAVA: 
Miro Mlinar je vprašal zakaj so prihodki iz članarine 2015, kjer niso razčlenjeni, višji, kot pa tam, kjer 
so razčlenjeni. Urša Mali je pojasnila, da so pri nerazčlenjenih zajeti še prihodki od zavarovanja Coris 
in drugi prihodki, ki se nanašajo na članarino. 
 

SKLEP 3/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 
soglaša s finančnim poročilom PZS za leto 2015 in predlaga skupščini PZS, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

SKLEP 4/10-03-2016: Upravni odbor PZS soglaša z vsebino poročil organov PZS za leto 2015 in jih 
posreduje skupščini v potrditev. Vsebinska poročila za leto 2015 bodo objavljena na spletni strani 
PZS, PD pa v tiskani obliki dobijo Letopis PZS 2015, kjer bodo predstavljeni bistveni poudarki iz 
poročil za leto 2015. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 5/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje vsebinsko in finančno poročilo PZS za leto 2015. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b) Okvirni vsebinski in finančni načrt 2017 

Predsednik PZS je povedal, da je bilo gradivo poslano skupaj z vabilom in podal kratko uvodno 
predstavitev.  
RAZPRAVA vsebinskega dela: 
Rudolf E. Skobe je mnenja, da bi bilo potrebno pripraviti enoten program dela za vsebinski kot tudi za 
finančni načrt za vse MDO PD. 
Danilo Škerbinek je predlagal, da se v plan dela vključi tudi pripravo potrebnih gradiv za delo z 
družinami in starejšimi. V program dela KA bi bilo potrebno vključiti tudi usposabljanje ter izvajanje 
rekreativnega turnega smučanja. Ta dejavnost se je napram nekdaj silno zmanjšala.  
Bojan Rotovnik je odgovoril, da se bo poskušalo pripraviti skupen podrobni vsebinski in finančni 
načrt. Za rekreativno turno smučanje je odgovoril, da to ne pokriva nobena komisija (KGŠ pokriva 
tekmovalno turno smučanje), saj je to področje vključeno v Vodniško komisijo, Komisijo za alpinizem 
in Komisijo za gorske športe, bo pa smiselno o tem razmisliti. Glede posameznih ciljnih skupin se 
namenoma ni vse zapisovalo v program, saj se ta odločitev prepusti društvom, da pripravijo svoj 
program in imajo različno usposobljene vodnike. 
RAZPRAVA finančnega dela: 
Miro Mlinar je izpostavil, da je delo markacistov premalo ovrednoteno in da dobijo premalo sredstev 
za svoje delo. Igor Mlakar mu je dogovoril, da se bo moralo to skozi poročila o opravljenem delu 
dokazati. Bojan Rotovnik je dodal, da so po Zakonu o planinskih poteh vse obveznosti ostale 
planinski organizaciji, država pa še ni uspela zagotoviti sredstev za sofinanciranje te dejavnosti. PZS 
bo morala tudi po tem zakonu skleniti skrbniške pogodbe s planinskimi društvi. Za leto 2017 je 
predviden poseben fond za vzdrževanje planinskih poti. 
Danilo Škerbinek je želel, da se sklepi dopolnijo z vsebino »delo z družinami in starejšimi«. Miro 
Eržen mu je odgovoril, da morajo biti vsi programi zajeti v programska vodila PZS. 
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SKLEP 6/10-03-2016: Upravni odbor PZS se pri vsebinskemu programu dela PZS za leto 2017 strinja 
z dopolnitvijo priprave programskih aktivnosti za posamezne ciljne skupine in za posamezne 
dejavnosti, ki jih lahko koristijo društva pri izvajanju svojih programov dejavnosti.  
Sklep je bil sprejet (17 ZA, 2 PROTI – Rudolf E. Skobe, France Benedikt) 
 
SKLEP 7/10-03-2016: Upravni odbor PZS točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS potrjuje 
okvirni finančni program dela PZS za leto 2017 in predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 8/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: Skupščina PZS 
potrjuje okvirni finančni načrt za leto 2017 in pooblašča upravni odbor PZS, da sprejme podrobni 
finančni načrt za leto 2017 po posameznih dejavnostih oz. po stroškovnih mestih. Skupščina 
pooblašča upravni odbor PZS, da finančni načrt za leto 2017 spremlja in ga na podlagi rebalansa 
uskladi z dejanskimi prihodki in odhodki. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 9/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2017 in 
predlaga skupščini, da ga potrdi. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 10/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog sklepa za skupščino: 
Skupščina PZS sprejema okvirni vsebinski program dela PZS za leto 2017 in pooblašča, da na 
podlagi okvirnih programov: 
- Komisije z zbori dejavnosti in MDO PD,  sprejmejo podroben program dela posamezne dejavnosti 
za leto 2017, soglasje k programu mora podati upravni odbor PZS,  
- Upravni odbor PZS, na predlog organov PZS, brez zborov dejavnosti, sprejme podrobne programe 
dela PZS na posameznih področjih za leto 2017. 
Pri sprejemanju podrobnega vsebinskega programa dela za leto 2017 morajo organi upoštevati 
finančni načrt za leto 2017. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

c) Statut PZS 

Bojan Rotovnik je povzel časovnico obravnavanja sprememb in dopolnitev Statuta PZS. Damjan 
Omerzu je predlagane spremembe statuta PZS uskladil z Upravno enoto Ljubljana, ki pa je podala 
naslednje pripombe: včlanjevanje pravnih oseb, kriterij minimalnega št. članstva ter pravice za izbris 
društev iz članstva PZS. Potrjevanje komisij preko skupščine priporočajo tudi v bodoče ter  predlagajo 
v 37. členu brisanje »preko zbora dejavnosti«.  
 
Bojan Rotovnik je povedal, da se bo po prejetem mnenju upravne enote umakne člen o včlanjevanju 
pravnih oseb v PZS, ter da bo ostalo v statutu pridruženo članstvo, višino članarine pridruženih članov 
pa določa UO PZS. 
Pri minimalnem številu članstva se brišejo sankcije v kolikor kakšno društvo ne izpolnjuje pogojev. Pri 
členu o ustanavljanju komisij bo ostalo tako, kot je bilo do sedaj. 
RAZPRAVA:  
France Benedikt je podal pripombi na 16. Člen Statuta PZS.  Pri  19 j členu podpira  varianto 2. Jurček 
Novakk je mnenja, da društvo, ki ima stanje članov 0 več let, ne more biti član PZS. Nesmiseln se mu 
zdi 60. člen. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, naj pripravi predlog za izbris društev. Danilo Škerbinek 
je mnenja, da spremembe Statuta PZS niso bile deležne širše razprave ter da mnoge posredovane 
pripombe niso bile upoštevanje. Izpostavil je člena 5 (3) c in 9 b statuta, na osnovi katerih bi naj  PZS 
nudila možnost potrebnega usposabljanja članov PD za varno gibanje po gorah, kadar ta nimajo 
svojega usposobljenega kadra ali možnosti. Člen 17 b, statuta daje PD pravico, da kandidirajo člane v 
organe PZS, predlogov pa PZS ne upošteva. Predlaga dopolnitev, da društva na podlagi jasnih pogojev 
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kandidirajo svoje kandidate, izmed njih UO PZS izbere potrebne odbornike. Med kandidati PD za 
člane odborov tudi predsednik PZS izbere kandidata za predsednika odbora in ga predloži UO v 
potrditev. Bojan Rotovnik  je povedal, da društva lahko predlagajo svoje kandidate za člane organov 
PZS, o izvolitvi v organe pa odloča UO PZS na predlog predsednika. Milena Brešan podpira pri 19 j 
členu varianto 2. Borut Vukovič je povedal glede predloga, da mora PZS nuditi možnost izobraževanja 
tistim članom, katerih društva nimajo ustreznega kadra, da je vse to urejeno in zapisano v 5 členu 3 
odstavek Statuta PZS. Za spremembo volitev bi morali spremeniti veliko členov v Statutu. 
Bojan Rotovnik je glede 19 j člena statuta PZS (določanje najvišjih cen v planinskih kočah) predlagal, 
da to odločitev sprejme Skupščina PZS. France Benedikt je povedal da MDO PD Gorenjske predlaga, 
da se na skupščini sprejme 2 varianta, razen če se bo z PD Ljubljana Matica dogovorilo, da spoštujejo 
in upoštevajo cene, ki veljajo za vse. Miro Eržen je povedal, da neupoštevanje cen močno posegajo 
na ugled PZS. Je mnenja, da je potrebno it v smeri najvišjih priporočljivih tržnih cen. Borut Vukovič je 
predlagal, da se skupščini predlaga obe varianti cen. Franc Slokan, Maruška Lenarčič in Miro Mlinar 
predlagajo 2 varianto 19 j člena skupščini PZS.  
 
SKLEP 11/10-03-2016: Upravni odbor PZS na današnji seji opravi glasovanje med dvema 
variantama 19. člena, alineja j.  
Sklep je bil sprejet ( 16 ZA, 3 PROTI- Rudolf E. Skobe, Jurček Nowakk in Borut Vukovič). 
 
SKLEP 12/10-03-2016: Upravni odbor PZS med dvema variantama 19. člena, alineja j., potrjuje 
varianto 2.. 
Sklep je bil sprejet ( 13 ZA, 5 PROTI). 
Danilo Škerbinek se ni strinjal z nobeno varianto. 
 
Predsednik PZS je pozval Danila Škerbineka, naj dopolnila poda v amandmajski obliki. Danilo 
Škerbinek je za prvi predlog predlagal, da  na podlagi 5 (3) c. in 9 b. člena statuta PZS, Planinska zveza 
Slovenije nudi usposabljanja tudi članom PD, kadar jim matično društvo tega ne more nuditi. 
 
SKLEP: Upravni odbor PZS na predlog Danila Škerbineka sprejme dopolnilo k predlogu statuta v 5. 
in 9. členu s katerim se določa naloga PZS, da zagotavlja usposabljanje članov tistih društev, ki sami 
ne izvajajo usposabljanj.  
Sklep ni bil sprejet (1 ZA, 18 PROTI). 
 
SKLEP: Upravni odbor PZS na predlog Danila Škerbineka sprejme dopolnilo k predlogu statuta  s 
katerim se določa, da o predlogih društev za člane organov PZS ne odloča UO PZS na predlog 
predsednika, ampak izmed prispelih predlog,  izvolitev opravi UO PZS ter da se za kandidate za 
člane organov PZS s statutom določijo jasni kadrovski in strokovni pogoji.  
Sklep ni bil sprejet (1 ZA, 18 PROTI). 
 
SKLEP 13/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi 71. člena Statuta PZS, po javni obravnavi, 
potrjuje predlog statuta PZS z lektorskimi popravki in dopolnilom sprejetja 2. variante  19 člena, 
alineje j. Statuta PZS ter predlaga Skupščini PZS sprejem spremenjenega in dopolnjenega Statuta 
PZS.  
Sklep je bil sprejet (18 ZA, 1 PROTI – Danilo Škerbinek). 
 

d) Programska vodila PZS 

Miro Eržen je povedal, da so bili vsi predlogi iz prejšnje seje UO PZS upoštevani. 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je podal pripombo, da Programska vodila PZS ne govorijo nič o družinah. V poglavju 
izobraževanje pa je napisano »Planinska zveza bo še naprej razvijala in izpopolnjevala program 

usposabljanja in vzgoje za svoje člane na vseh področjih delovanja…«. Miro Eržen mu je odgovoril, da 
se bosta obe pripombi upoštevali. 
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SKLEP 14/10-03-2016: Upravni odbor PZS potrjuje predlog Programskih vodil PZS z lektorskimi 
popravki in upoštevanjem 2 pripomb, ki sta bili podani ter jih predlaga Skupščini PZS v sprejem. S 
sprejemom na Skupščini PZS prenehajo veljati Programska vodila, ki jih je sprejela Skupščina PZS 
dne 23. 10. 1999. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

e) Pravilnik o finančnem in materialnem poslovanju  

Matej Planko  je povedal, da je bil pravilnik obravnavan v prvi obravnavi na pretekli seji UO PZS, v 
tem času je bila obravnavana javna razprava, v okviru kater ni bilo prejetih pripomb. Pravilnik je bil 
obravnavan tudi na zadnji seji NO PZS, na kateri so podali 2 predloga: določil bi se rok za izdelavo 
letnega poročila in dopolnitev 16. člena da bi se izredni popis sredstev izvedel vsakič ob izvolitvi 
predsednika ali generalnega sekretarja. Za izdelavo letnega poročila ni smiselno določiti roka, saj je 
izdelava letnega poročila vezana na datum skupščine, zato se ta pripomba ne bo upoštevala. Za 
dopolnitev 16. člena pravilnika o finančnem in materialnem poslovanju se strinja. 
RAZPRAVA: 
Igor Oprešnik je opozoril, da se v 1 stavek 4 odstavka 30. člen ni vključilo »PZS lahko nastopa kot 
porok pri najemanju kreditov društev, ki so vključene v PZS«. Jurček Nowakk predlaga preoblikovanje 
2., 8. in 9. člena pravilnika. Danilo Škerbinek  je mnenja, da je 8. člen v nasprotju s Statutom PZS. 
Bojan Rotovnik je na kratko povzel, da so prišle manjše pripombe na 2., 8., 9., 16., in 30. člen Statuta 
PZS. Stališče UO PZS je, da se z določitvijo datuma skupščine definirajo roki za pripravo gradiva. 
 
SKLEP 15/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke a) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS 

predlaga skupščini PZS sprejem Pravilnika o finančnem in materialnem poslovanju PZS z 

upoštevanjem podanih pripomb na 2., 8., 9., 16., in 30. člen Statuta PZS. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SKLEP 16/10-03-2016: Upravni odbor PZS skupščini PZS za predsednika delovnega predsedstva 

skupščine PZS 2016 predlaga voljenega člana UO PZS Štefana Kebra (PD Prevalje). 

Sklep je bil soglasno sprejet. Štefan Keber se je vzdržal glasovanja. 
 
 
Ad. 4. Kategorizacija planinskih poti – II. obravnava   

Igor Mlakar je povzel, da prva obravnava kategorizacije planinskih poti obravnavana na 8. seji UO 
PZS, 12. 1. 2016. V fazi javne obravnave med prvo in drugo obravnavo na UO PZS je bila izvedena 
javna obravnava. Ustrezne pripombe iz javne obravnave so upoštevane v predlogu. V predlogu 
kategorizacije planinskih poti je navedenih 144 odsekov zahtevnih in 101 odsek zelo zahtevnih 
planinskih poti, skupaj z navedbo skrbnika odseka ter informativno dolžino. Vsi ostali odseki v 
katastru, ki niso navedeni v tem seznamu kot zahtevni ali zelo zahtevni, spadajo med lahke planinske 
poti. Izločili so vse nepotrebno, bo pa potrebno seznam 1 x letno obnavljati. 
RAZPRAVA:  
Rudolf E. Skobe je izpostavil vprašanje njihovega MDO PD zakaj ni bilo v seznam zajetih ferat. Bojan 
Rotovnik mu je odgovoril, da je bilo na lanskoletni seji UO PZS sprejeto, da zahtevne plezalne poti ne 
sodijo med planinske poti. Danilo Škerbinek je predlagal, da je kvalifikacija zahtevnosti planinskih 
poti objavljena za zadnji strani zemljevidov. V Nemčiji imajo pri vstopu v območje ferat postavljeno 
tablo z 10 navodili za varno gibanje na feratah. Bojan Rotovnik mu je odgovoril, da bi bilo bolj 
priporočljivo da se pri vstopu v zavarovane plezalne poti postavijo table, to je bilo lani sprejeto v 
priporočilih za zavarovane plezalne poti. Igor Mlakar se strinja s postavitvijo tabel. Je pa poudaril, da 
je skrbnik zavarovane plezalne poti odgovoren za postavitvijo tabel. Jože Rovan je vprašal, zakaj so 
bile nekoč sprejete 4 kategorije planinskih poti, sedaj pa jih je samo 3. Podal je tudi predlog, da se 
planinske poti opremijo z tablo, ki bo označevala zahtevnost poti. Bojan Rotovnik je odgovoril, da je 
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UO PZS leta 2012 sprejel izhodišča za spremembe Zakona o planinskih poteh, kjer je bila predlagana 
štiri stopenjska kategorizacija planinskih poti. Postopek za spremembo zakona pa se do sedaj se ni 
začel.  
 
SKLEP 17/10-03-2016: Upravni odbor PZS, v skladu z določbami Zakona o planinskih poteh in točke 
n) prvega odstavka 12. člena Statuta PZS, potrjuje seznam zahtevnih in zelo zahtevnih planinskih 
poti z dodatno obrazložitvijo, da vse ostale planinske poti, ki so vključene v kataster in niso zajete v 
tem seznamu, spadajo v kategorijo lahkih planinskih poti.  
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad. 5. Planinsko gospodarstvo 

 
a. Pravilnik o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, Hišni red v 

planinskih kočah 

Janko Rabič je na kratko predstavil pravilnika. Znotraj Gospodarske komisije je bilo glede pravilnika 
veliko razprav, pravilnik pa je bil potrjen na Zboru gospodarjev 30. 1. 2016. 
RAZPRAVE ni bilo. 
 
SKLEP 18/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke j) prvega odstavka 19. člena Statuta PZS, 
na predlog Zbora gospodarjev, podaja soglasje k Pravilnik o Planinskih kočah, bivakih in planinskih 
učnih središčih. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

b. Najvišje cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah 

Janko Rabič je predstavil kriterije za določitev najvišjih cen prenočevanja v planinskih kočah. 
RAZPRAVA: 
France Benedikt je povedal da je MDO PD Gorenjske strinja z določitvijo najvišjih cen. Pozval je PD 
Ljubljano Matico, naj spoštujejo določene cene. Maruška Lenarčič je izpostavila navedbo o uporabi 
lastne rjuhe in predlaga,da se napiše v pravilnik »obvezna uporaba svoje rjuhe, drugače jo mora 
obiskovalec kupiti«. Bojan Rotovnik je predlagal, da Gospodarska komisija v naslednjem pravilniku 
bolj jasno napiše določila o uporabi lastne rjuhe. 
 
SKLEP 19/10-03-2016: Upravni odbor PZS na podlagi točke j) prvega odstavka 19. člena Statuta PZS, 
na predlog Zbora gospodarjev, podaja soglasje k Najvišjim cenam prenočevanja in osnovne 
preskrbe v planinskih kočah. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

Ad. 6. Soglasje k spremembi Pravilnika o organiziranosti Vodnikov PZS 

Bojan Rotovnik je povedal, da gre za dopolnitev pravilnika s členom o vodniških priznanjih (30 a 
člen). 
RAZPRAVA: 
Danilo Škerbinek je podal pripombo na naloge vodniške komisije. Bojan Rotovnik ga je opozoril, da 
se podaja le soglasje na celoten pravilnik oz. dopolnilo. 
 
SKLEP 20/10-03-2016: Upravni odbor PZS na predlog Zbora vodnikov PZS, v skladu s točko n) 
prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, daje soglasje k dopolnjenemu Pravilniku o organiziranosti 
vodnikov PZS, ki ga je Zbor vodnikov PZS sprejel dne 28. 11. 2015. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Informacija o delovanju komisij PZS 
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Janko Rabič je predstavil zbor gospodarjev, ki je bil 30. 01. 2016 na Gospodarskem razstavišču v 
Ljubljani v sklopu sejma Alpe Adria. Podelili so certifikate Okolju prijazna koča in Družinam prijazna 
koča. Sprejeli so pravilnik o planinskih kočah, bivakih in planinskih učnih središčih, Hišni red v 
planinskih kočah ter sprejeli najvišje cene prenočevanja in osnovne preskrbe v planinskih kočah. 
Igor Mlakar je povedal, da je bil zbor markacistov 19. 2. 2016, ki je potekal mirno. Razprav ni bilo.  
Bojan Rotovnik je povedal, da je na zboru varuhov gorske narave, ki je bil 27. 2. 2016 v Škofji Loki bilo 
največ razprave glede ureditve vloge gorskega stražarja in varuha gorske narave. Vsa poročila so 
objavljena na spletni strani. 
Jože Rovan je predstavil delovanje Komisije za turno kolesarstvo in samo turno kolesarstvo, ki ga sam 
poimenuje kar planinarjenje s kolesom. Predstavil je Slovensko turno kolesarsko pot ( v nadaljevanju 
STKP), ki bo predvidoma uradno odprta 18. 6. 2016 na Golteh in zajema 1800 km poti ter traja 43 dni. 
Določena je tudi ideja markacije, ki bo označevala STKP, ki pa še ni potrjena z vseh strani. Dela je še 
kar nekaj do otvoritve, vendar je prepričan, da jim bo uspelo. 
Roman Ponebšek je kot vodja skupine na dvonamenske planinske poti pohvali STKP. 
Bojan Rotovnik je povedal, da so se s Komisijo za turno kolesarsko dogovorili, da se na majski seji 
obravnava čistopis trase STKP, pot se odpre po predvidenem času, nato je eno leto poskusno v 
uporabi, leta 2017 pa se sprejme končni potek poti. 
 
Ad. 8. Podrobni program dela 2016   

Matej Planko je podal opravičilo za napako v programu, da je pri Komisiji za planinske poti vodja 
strokovnega odbora za dokumentacije Danilo Miklavž Sbrizaj in ne Andrej Stritar. 
Povedal je, da so program dela podali vsi MDO PD razen MDO PD Dolenjske in Bele Krajine, ki je bilo 
potrjeno že na prejšnji seji UO PZS. Natančen program dela še niso poslale Komisija za alpinizem, 
Komisija za športno plezanje in Komisije za turno kolesarstvo, saj še niso imele zborov, kjer bi 
program dela potrdili. 
RAZPRAVA:  
Janko Rabič je podal dopolnilo k programu dela Gospodarske komisije: priprava izhodišč za izdelavo 
strategije upravljanja in delovanja visokogorskih koč, aktivnosti v razpisih Interreg in ostalih razpisih z 
možnostjo pridobitve sredstev za koče in aktivnosti pri uvedbi projekta Planinske vasi 
(Bergsteigerdorfer) v Slovenijo. 
 
SKLEP 21/10-03-2016: Upravni odbor PZS daje soglasje k podrobnim vsebinskim planom  Komisije 
za planinske poti, Komisije za varstvo gorske narave in z dopolnilom Gospodarske komisije za leto 
2016 ter na predlog odborov sprejema podrobni vsebinski program dela za leto 2016 za MDO PD 
Koroške, Ljubljane in Posočja. Če sta podrobni vsebinski in finančni načrt v nasprotju, veljajo 
določila podrobnega finančnega načrta PZS za leto 2016. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Jurček Nowakk je vprašal, kdo je odgovorna oseba za markiranje dvonamenskih planinskih poti. 
Roman Ponebšek mu je odgovoril, da je praksa, da PD ki razpolaga s turno kolesarskimi odseki 
izobrazi svoje markaciste. Igor Mlakar je povedal, da Komisija za planinske poti ne bo sprejela 
odločitve o markiranju turno kolesarskih poti. Bojan Rotovnik je povedal, da Komisija za planinske 
poti tega ne bo nalagala tega dela markacistom, obstaja pa možnost, da se v določenem društvu sami 
dogovorijo o izvedbi markiranja tovrstnih poti. V kolikor društvo ne bo imelo usposobljenih 
markacistov oz. društvo ne bo želelo markirati tovrstnih poti, bo markiranje ob soglasju skrbnika 
planinskih poti izvedla ustrezno usposobljena ekipa KTK. 
 
Danilo Škerbinek je poslal pobudo, da strokovna služba na Zakon o športu pripravi kratek pregled o 
dosedanjih  aktivnosti PD, MDO PD in PZS iz poteka obravnave tega zakona ter dajanja pripomb. 
Matej Planko je pojasnil, da je PZS objavila na svoji spletni strani javno razpravo osnutka Zakona o 
športu, vendar je bil odziv zelo slab. PZS je imela v tem času tudi dva individualna razgovora na to 
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temo na Direktoratu za šport, PZS je tudi aktivno sodelovala na odprtem forumu Športa za vse ter v 
vseh fazah priprave zakona. Nekaj predlogov je bilo sprejetih. Predvidoma do konca marca bo 
pripravljen nov osnutek Zakona o športu. 
 
 
Ad. 10. Razno 

Pod točko ni bilo nobene prijave. 
 
 
 
 
 
Predsednik PZS je za konec povedal, da bo naslednja seja UO PZS 26. maja 2016.  
Ker ni bilo več razpravljavcev, se je predsednik PZS vsem zahvalil in sejo zaključil ob 21.20. 
 
Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Matej Planko,          Bojan Rotovnik, 
generalni sekretar PZS        predsednik PZS 
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OBČINA KRANJSKA GORA 
OBČINSKA UPRAVA 
Služba za družbene dejavnosti in 
gospodarstvo 

Kolodvorska lb, 4280 Kranjska Gora 
tel.n.c. 04-5809 800, fax. 04-5809 824 

direktni telefon 04-5809 809 
http://obcina.kranjska-gora.si/ 

e-mail: skumavc@kranjska-gora.si 

St.:621-l/2015-24 
Datum: 18.4.2016 

Spoštovani, 

obveščamo vas, daje v zvezi z delovanjem in financiranjem Slovenskega planinskega muzeja v 
mesecu marcu na Planinski zvezi Slovenije potekal sestanek, na katerem smo bili prisotni 
predstavniki Planinske zveze Slovenije (Bojan Rotovnik in Matej Planko), Gornjesavskega 
muzeja Jesenice (Irena Lačen Benedičič) in Občine Kranjska Gora (Janez Hrovat in Vesna 
Okršlar).. 

Pogodba o sofinanciranju delovanja SPM-ja iz leta 2010 je z dnem 31.12.2014 potekla, zato 
pristopamo k podpisu nove pogodbe. Že v lanskem letu smo pripravili predlog pogodbe o 
sofinanciranju SPM-ja, s katerim pa se nekateri pogodbeni partnerji niste strinjali. Ne glede na to 
pa Občina Kranjska Gora še vedno vztraja na stališču, daje vpliv na delovanje SPM-ja odvisen 
od višine sofinanciranja, kar je tudi zapisano v 5. členu predloga pogodbe. 

Glede na zgoraj navedeno vam sporočamo, da bo Občina Kranjska Gora pristopila k podpisu 
pogodbe le s tistimi partnerji, ki so pripravljeni sofinancirati dejavnost SPM-ja. Ta interes pa je 
zaenkrat izrazila samo Planinska zveza Slovenija. V kolikor je še kateri izmed partnerjev v 
prihodnje pripravljen sofinancirati dejavnost SPM-ja, naj le-to pisno sporoči do 30.4.2016. Prav 
tako pričakujemo, da boste tisti partnerji, ki niste izpolnili pogodbenih obveznosti po Pogodbi o 
sofinanciranju SPM-ja iz leta 2010, poravnali obveznosti za nazaj. 

Lepo pozdravljeni. 

ZUPAN 
Janez Hrovat 

Poslano: 
gospod Bogomil Breznik; Triglavski narodni park, Ljubljanska cesta 27, 4260 Bled 
gospod Bojan Rotovnik, Planinska zveza Slovenije, Dvorakova 9, p.p. 214, 1001 
Ljubljana 
gospod Gregor Gomišček, Ustanova Avgusta Delavca, Savska cesta 1, 4281 Mojstrana 
gospa Irena Lačen Benedičič, Gornjesavski muzej Jesenice, Cesta Franceta Prešerna 45, 
4270 Jesenice 
arhiv 

(obvestilo partnerjem spm) 

http://obcina.kranjska-gora.si/
mailto:skumavc@kranjska-gora.si


 
 

Datum: 25. 3. 201 
 

ZAPISNIK 

sestanka z dne 9. 3. 2016 ob 16. uri na Planinski zvezi Slovenije  

 

Prisotni: predsednik Bojan Rotovnik, generalni sekretar Matej Planko (Planinska zveza 
Slovenije), župan Janez Hrovat in direktorica občinske uprave Vesna Okršlar (Občina Kranjska 
Gora) in  direktorica Irena Lačen Benedičič (Gornjesavski muzej Jesenice). 
 

Sestanek je sklical župan Občine Kranjska Gora v zvezi z delovanjem in sofinanciranjem 

Slovenskega planinskega muzeja (SPM).   

 
Vabljeni smo z vabilom na sestanek prejeli priložen - Poslovnik o delu poslovnega odbora in 
Program dela in finančni načrt za leto 2016, medtem ko je poročilo o delu SPM muzej 
posredoval po e- pošti 27. 2. 2016. 
 
Župan kot ustanovitelj muzeja je na kratko povzel dejstva glede financiranja in delovanja SPM 
(prenosa na državo ni bilo, večinski financer ostaja Občina, muzej je potrebno  nadgraditi, 
povezati z novimi dodatnimi vsebinami tudi v okolju).  
 
Predsednik PZS je povedal, da je PZS resen partner SPM, ki je preteklo leto nakazal 26.000€ ter 
2.500€ za dodatne vsebine (realizirano v SPM), da ima za leto 2016 predvidenih 28.000€ in v 
letu 2017 30.000€, da želi sredstva namenjati direktno muzeju prvenstveno za oblikovanje 
programov v SPM (prireditvena in razstavna dejavnost), kar bi želel, da se odraža tudi v novi 
partnerski pogodbi o sofinanciranju.   
 
Direktorica muzeja je poudarila, da je javnost s področja planinstva in narave povezano s 
planinstvom za muzej zelo pomembna (tudi TNP) in je ne smiselno izključevali.  
 
Po razpravi smo se dogovorili:  

1. Glede na iztek pogodbe o sofinanciranju partnerjev za Slovenski planinski muzej (do 
konca leta 2014) Občina sporoči dosedanjim partnerjem svoje stališče.   

2. PZS želi nakazovati sredstva za SPM direktno GMJ in biti seznanjena s programom in 
delovanjem – poročilo. Dinamika in način financiranja se dogovori z GMJ. 

3. Občina pripravi predlog Pogodbe o financiranju med Občino  / GMJ in PZS.  
4. Partnerji podpiramo in soustvarjamo nove vsebine v SPM v medsebojnem sodelovanju.  

 
Sestanek je bil zaključen ob 17:30. 

Zapisala: Irena Lačen Benedičič, 
direktorica 

 
Poslano: prisotni na seji (po e-pošti) 
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Datum: 17. 03. 2016 

 
 
 
Zapisnik zbora načelnikov Komisije za turno kolesarstvo, 
 
ki je bil v  četrtek 17. Marca 2016, ob 17. uri v prostorih Mengeške koče na Gobavici. Pričetek zbora 
ob 17.19 uri. 
 
Uvodne besede načelnika Komisije za turno kolesarstvo PZS Joža Rovana. 
 
Pozdrav podpredsednika Planinske zveze Slovenije Romana Podnebška. Pohvalil je delo KTK in 
izpostavil pionirsko delo Slovenske turnokolesarske poti, ki bo odprta na Dnevu slovenskih planinskih 
doživetij, 18. 6. 2016 na Golteh. Potrjena je tudi markacija za turnokolesarske poti. 
 
Ad1/ Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja, overovatelja zapisnika ter verifikacijske 
komisije. 
 
Načelnik KTK, Jože Rovan, je predlagal izvolitev delovnega predsedstva v sestavi: 
Igor Rozman – predsednik zbora 
Saša Jagodič in Aleš Brezočnik – člana zbora 
 
Sklep 1.1.: 
Zbor je soglasno potrdil delovno predsedstvo v sestavi: 
Predsednik zbora – Igor Rozman. 
Člana zbora – Saša Jagodič in Aleš Brezočnik. 
 
Predsednik zbora Igor Rozman je predlagal še ostala delovna telesa: 
Matjaž Šerkezi – zapisnikar, 
Peter Šilak – verifikacijska komisija. 
 
Sklep 1.2.: 
Zbor je soglasno potrdil delovna telesa v predlagani sestavi. 
 
Prisotni načelniki oz. namestniki odsekov/klubov:  glej prilogo! 
 
Ostali prisotni: 
Roman Ponebšek – podpredsednik PZS 
Strokovni sodelavec Matjaž Šerkezi. 
 
Verifikacijska komisija je poročala, da je od 32 registriranih odsekov / klubov zastopanih na zboru 19.  
Delovni predsednik je ugotovil, da je zbor sklepčen. Zbor je začel z delom.  
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Ad 3/ Sprejem predlaganega dnevnega reda 
Predsednik zbora je prebral predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red: 

1. Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja in overovatelja zapisnika ter verifikacijske 
komisije,  

2. sprejem predlaganega dnevnega reda, 
3. pregled realizacije sklepov zadnjega zbora načelnikov, 
4. poročilo o delu v letu 2014, 
5. finančno poročilo za leto 2014, 
6. plan dela za 2015, 
7. finančni plan za 2015, 
8. potrditev pravilnika Komisije za alpinizem PZS, 
9. potrditev pravilnika Slovenske alpinistične reprezentance, 
10. razno: 

 
Sklep 3.1.: 
Zbor načelnikov je predlagani dnevni red soglasno sprejel. 
 
Ad 6/ Poročilo načelnika KTK PZS 
Poročilo je bilo poslano vsem načelnikom odsekov. 
Poročilo je priloga zapisnika. 
 
Povzel ga je Jože Rovan, ki je na kratko predstavil delovanje in smernice KTK od začetka do danes. Vse 
večjo popularnost turnega kolesarjenja v Sloveniji in planinski organizaciji. KTK sledi priporočilom 
turnega kolesarjenja CAA.  
 
Po anketi PZS v letu 2015 se z dejavnostjo turnega kolesarjenja ukvarja 40 društev.  
 
Graja, ker se je licenčnega seminarja udeležilo malo vodnikov. Prav tako vsi vodniki niso člani PZS in s 
tem tudi niso zavarovani. 
 
Dva člana IO KTK PZS sta izstopila zaradi obremenjenosti. Simon Berlec in Matic Klajnšček se potrdita. 
 
Marjan Pučnik: Vprašanje glede strokovne usposobljenosti vodnikov? Kako je glede vpisa v sistem 
Špak? Pojasnila je podal Matjaž Šerkezi.  
 
Sklep 6.1.: 
Poročilo  o  delu KTK PZS v letu 2015 je bilo soglasno sprejeto. 
 
Ad 7/  Program dela za leto 2016 
Plan dela, ki je priloga zapisnika je predstavil in obrazložil Jože Rovan.  
 
Izpostavil je usposabljanje za TKV I in II – kandidati so pridni, vsako leto boljši, manjka jim pa 
planinsko znanje.  
 
V pripravi je program turnokolesarske planinske šole po vzoru PD Kranj. 
 
Predlog Andrej Remškar: delitev znanja z različnih področij – Kaj narediti v primeru odpiranja 
dvonamenske poti ... Predlog, da se naredijo okvirji, smernice.  
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Predlog Andrej Remškar: Za populizacijo turnega kolesarstva bi bilo dobro organizirati kakšno 
izobraževalno turo na kateri se ne bi samo kolesarilo ampak bi delili tudi nekatera znanja. 
 
Jure Martinjak: Turnokolesarska šola – cilj je bil pridobiti ljudi, ki bodo delovali v društvu.   
 
Blaž Šmid: Izražena želja na njihovem občnem zboru, da se predstavi STKP kar je izkoristil še za 
predstavitev turnega kolesarjenja.  
 
Sklep 7.1.: 
Program  dela KTK PZS za leto 2016 je bilo soglasno potrjen. 
 
Ad 8/  Predstavitev Trans-Slovenia 1 in 2 (Andrej Bandelj) 
Prečenji od Avstrijske Koroške do Pirana. Gre za projekt Ulia Stancia pri katerem so sodelovali tudi 
Slovenci. Osnovna ideja je bila zasnovana v letu 2013. Ena pot se začne v Podkloštru, druga pa na 
železniški postaji Bače. Ključna oz. najbolj zaželjena značilnost je raznolikost Slovenije.  
 
Ad 9/  Predstavitev Slovenske turnokolesarske poti (Jože Rovan) 
Predstavi vzroke za nastanek STKP in motive Planinske zveze Slovenije.   
 
Ad 10/  Razno 
Jure Martinjak – promocija turnega kolesarstva. Kako je s promocijskim materialom? 
Jože Rovan odgovori, da bo narejena zgibanka, natisnjen je bil letak. Ideja za pingvina za promocijo 
turnega kolesarstva. V smislu razstave PZS.  
 
Zbor načelnikov je bil zaključen ob 20. uri. 
 
Zapisnikar: Matjaž Šerkezi, strokovni sodelavec PZS 
 

 
Jože Rovan, načelnik IO KTK PZS 

 
 
 
Priloge: 

- Poročilo o delu za leto 2015. 
- Program dela 2016. 
- STKP - predstavitev 
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Predlog zamenjave parcel pri Ruški koči. 
 

PD Ruše predlaga zamenjavo dela (534 m2) parcele št. 496/11 k.o. Lobnica z delom parcele (1068 m2) gozd parcela 

št. 542/5 k.o. Lobnica. 

Z zamenjavo pridobi PD Ruše manjkajoči del sedanjega dovoza do Ruške koče, ki poteka po zemljišči v lastni sosede s 

katero se predlaga zamenjava. PD Ruše poleg dovoza pridobi ohišnico Ledenice in del stavbnega zemljišča za 

Ledenico. V zamenjavo se odmeri 1068 m2 gozda na parceli št. 542/5 k.o. Lobnica, ki je v lasti PD Ruše do 9/10 in PZS 

do 1/10. 

  

 

Prikaz 1: Sosednja parcela v privatni lasti, parc. št.. 496/11  k.o. Lobnica (obarvano z zeleno), ki zajema del dovoza do 

Ruške koče in vogal objekta Ledenica. 

 

 



Prikaz 2: Gozd v solastnini PD Ruše in PZS, katerega del je predmet zamenjave, parc. št. 542/5 k.o. Lobnica. 

 
Prikaz 3: Ortofoto pogled, ki prikazuje predlog odmere dela parcele, ki z zamenjavo preide v last PD Ruše in PZS. 
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Predlog za prodajo parcel v Bohinski Bistrici. 
 

Planinska zveza Slovenije je lastnica parcele št. 635 k.o. Savica, ki je v lasti PZS. Gre za 1813 m
2
 veliko parcelo 

v Bohinjski Bistrici, ki je označena na spodnji sliki. Konkretna parcela je sicer v zaraščanju in PZS z njo aktivno 

ne upravlja. Parcela je bila v naboru potencialnih parcel za ureditev tabornega prostora, vendar se je po 

ogledu izkazalo, da je neustrezna (ni urejenega dostopa, ni dostopa do pitne vode, grbinast teren…). Drugih 

parcel v lasti PZS ali društev v bližini ni.  

Lastnik sosednje večje parcele je izrazil interes za nakup zemljišča. Dokončna cena še ni dorečena. 

Na GURS je parcela ocenjena na 2.611 €. Glede na 32. člen Statuta PZS, je za odtujitev nepremičnin v lasti 

PZS v vrednosti do 25.000 € pristojen UO PZS. 

Do seje UO PZS bo pridobljeno tudi stališče PD Bohinjska Bistrica, kot lokalnega planinskega društva. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Prikaz: Parcela št. 635 k.o. Savica je obarvana zeleno. Za orientacijo je na desni strani ortofoto posnetka je 

viden Kamp Danica v Bohinjski Bistrici, na spodnji sliki je glavna cesta med Bohinjsko Bistrico in Bohinjem. 

 

Pripravil: 

Damjan Omerzu 
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FINAL PROGRAM 

 

Dear friends, 

As you know,the BMU Meeting will be held in Vrshac (Serbia) from May 27 till May 29,2016  

under the organization of PSS.The Organizer and the host of the Meeting has already sent to you all 

relevant data about the place,date,timing,social program etc.If you need some more information, 

please contact PSS (Mr.Boris Micic) or Secretary General of BMU. 

Till now,these Federations/Associations announced their presence: Bulgaria,Greece,Macedonia, 

Slovenia and Serbia as well as Mr.Klenner (DAV) and Mr.Jan Bloudek (CMA).I expect the application 

of the others as soon as possible. 

 

Final program  

27.05.2016 (Friday) 

                  - Arrival of participants (Hotel Serbia in Vrshac) 

                  - 18,30-19,30 Welcome drink at the Hotel  

                  - 19,30-20,00 Short meeting of Executive Board of BMU 

                  - 20,00 Dinner in the Hotel 

28.05.2016 (Saturday) 

                 - 07,30-8,30 Breakfast 

                 - 8,30-10,00 Meeting: 

                           Video-spot: 115 years of PSS 

                            BMU Expedition Kilimanjaro 2015 (report) FPSM 

                            Next BMU Expedition (where,when,organizer?) 

                            Ten Balkan Peaks (finishing project) BTS 

                -10,00-1030 Coffebreak 

                -10,30-12,30 Meeting: 

                            Competition in Mount.Orientieering (finishing project) PZS and PSS 

                            Climbing on natural rocks-Balkan competition (project) PSS 

                            Competition in Ice-climbing (project) PZS 

                            BMU Seminar for instructors (project) PZS 

                 -12,30-12,50 Coffebreak 

                 -12,50-14,00 Meeting: 

                             European Mount.Organization-report  from the Milano meeting (Mr.Rotovnik) 

                             and what next?   

                             Collaboration with UIAA and other regional organizations – open discussion  

                             Next BMU Meeting (where,when,host and organizer: Albania,Croatia,Greece, 

                             Montenegro,Slovenia?)    

                  -14,30-15,15 Lunch 

                  -15,30-20,00 Cultural and sport activities 

                  -20,30 Dinner  

29.05.2016 (Sunday) 

                 -07-08,15 Breakfast and check-out 

                 -08.30-09,30 Vrshac  sightseeing   

                 -10,30-11,30 Deliblato sands 

                 -11,30-12,00 Lunch (packets) 

                 -12,00  Event closing   

 

See you in Vrshac, 

Jovica Ugrinovski, BMU President     
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ZAPISNIK 
Zapisnik sestanka predstavnikov PZS v mednarodnih organizacijah, ki je bil v torek, 22. marca 2016, 
ob 17. uri v veliki sejni sobi PZS. 
 
Udeleženci:  

• predstavniki v UIAA: Matjaž Šerkezi, Damjan Omerzu, Andrej Pečjak 
• predstavniki v CAA: Irena Mrak, Klemen Medja in Drago Dretnik, 
• predstavnik v ERA: Uroš Vidovič,  
• vodstvo PZS: Miro Eržen (tudi član izvršnega odbora CAA) in Bojan Rotovnik (tudi član 

izvršnega odbora BMU). 
 
Dnevni red: 

1. Uvod  
2. Poročilo o izvedenih aktivnostih v letu 2015 ter predstavitev najpomembnejših aktivnosti v 

letu 2016  
3. Evropska planinska zveza 
4. Razno 

 
Ad. 1 
Bojan Rotovnik je predstavil namen že tradicionalnega sestanka predstavnikov PZS v mednarodnih 
organizacijah. Glede na sprejet podrobni finančni načrt PZS za leto 2016 je podal informacijo, da so 
predvidena sredstva za udeležbo predstavnikov PZS na eni seji v letu 2016, če bo le-ta potekala v 
Evropi. Če so predvidena sredstva za kritje stroškov udeležbe premajhna ali če seja organa poteka 
izven Evrope, je potrebna pred prijavo predhodna potrditev s strani predsednika PZS. Predstavniki 
lahko za udeležbo na sejah koristijo tudi kombi PZS, če je le-ta na voljo in so s tem stroški nižji. 
 
Izsek iz podrobnega finančnega plana PZS za leto 2016 za mednarodno dejavnost: 

 



 
 

Predstavniki PZS se morajo o vseh pomembnejših odločitvah predhodno posvetovati z matičnimi 
komisijami oz. odbori PZS, za najpomembnejše odločitve pa je potrebno pridobiti mnenje 
predsedstva PZS.  
 
V letu 2016 poteče mandat Matjažu Šerkeziju v Gorniški komisiji UIAA. Matjaž je pripravljen 
nadaljevati z aktivnostim v tej komisiji, za to je predsedstvo potrdilo njegovo kandidaturo za nov 
štiriletni mandat v MC UIAA. 
 
Ad. 2 
Podana so bila kratka poročila za leto 2015 in izpostavljene naslednje bistvene vsebine za leto 2016: 
 
Združenje planinskih organizacij Alpskega loka CAA: 
• Komisija za usposabljanja in preventivo CAA – Klemen Medja (namestnik Franc Kadiš): 

o sestanek komisije bo 9. do 11.6. (Innsbruck, Avstrija) 
o priprava priporočil CAA s področja športnega plezanja (po prejemu osnutka se za 

pripombe pozove KŠP in KA) 
o na podlagi recipročnosti zagotavljanje pravne pomoči tujim planincem v primeru 

morebitnih nesreč v Sloveniji (pri zavarovalnici PZS preverimo, ali je možno zagotoviti 
tovrstno storitev in našim članom v prihodnje nuditi storitev pravne pomoči v tujini kot 
eno izmed članskih ugodnosti)  

o na seji komisije je potrebno podati predlog za intenzivnejše sodelovanje Komisije za 
usposabljanje in preventivo CAA z MC UIAA 

• Komisija za varstvo gorske narave CAA – Irena Mrak (namestnik trenutno ni imenovan): 
o sestanek komisije bo 22. do 24.4. (Chamonix, Francija) 
o KVGN bi naj pripravila osnutek stališča CAA do zavarovanih plezalnih poteh (osnova za 

pripravo gradiva oz. stališča PZS so zapisana v priporočilih PZS za zavarovalne plezalne 
poti, sprejeta junija 2015),  

o kolesarjenje na planinskih poteh (osnova za stališča PZS so Merila za dvonamensko rabo 
planinskih poti), 

o širjenje smučišč v Alpah (PZS glede tega nima sprejetega enotnega stališča, zato 
počakamo na predloge CAA), 

o trajnostni razvoj (v programskih smernicah predsednika PZS za obdobje 2014 do 2018, 

sprejetih na skupščini, je zapisana splošna usmeritev: skladno z načeli trajnostnega 

razvoja izvajati športne dejavnosti ter izvajati aktivnostih za pospeševanje in 

promoviranje gorskega turizma; področje je opredeljeno tudi v programskih vodilih PZS),   

o na seji komisije je potrebno podati predlog za intenzivnejše sodelovanje KONSAR s 
Komisijo za varstvo gorske narave UIAA 

• Komisija za koče in poti CAA – Drago Dretnik (namestnik trenutno ni imenovan): 
o sestanek komisije bo 6. in 7.6. (Valvazorjeva koča, Slovenija) 
o rezervacijski sistem za planinske koče in enotna pravila za preklic rezervacij v planinskih 

kočah (GK opravi obravnavo ter pripravi predlog stališča PZS) 
o informacijski sistem planinskih poti oz. kataster planinskih poti (predstavitev pripravi 

KPP) 
o kolesarjenje na planinskih poteh (stališča PZS so zajeta Merilih za dvonamensko rabo 

planinskih poti) 
o Via Alpina (skrbnik te poti v Sloveniji je GIZ pohodništvo in kolesarjenje ter PZS je že pred 

leti sprejela stališče, da lahko ta pot poteka po planinskih poteh, za morebitne širitve te 
poti se bodo opravile naknadne obravnave) 

o sestanka v Sloveniji se naj udeleži čim več članov GK in KPP 
o na seji komisije je potrebno podati predlog za intenzivnejše sodelovanje komisije z ERA 



 
 

• predsedstvo CAA – Miro Eržen: 
o skupščina CAA bo 19.9. (Innsbruck, Avstrija) 
o preverjanje strategije delovanja CAA 
o evropsko povezovanje planinskih organizacij 
o začele so izhajati el. novice CAA 

 
Mednarodno združenje planinskih organizacij UIAA: 
• Gorniška komisija UIAA – Matjaž Šerkezi: 

o seja komisije bo 22. in 23.4. (Praga, Češka) 
o smernice testiranja planinske opreme 
o zavarovanje članov planinskih organizacij in zavarovanje predstavnikov PZS v organih 

UIAA pri aktivnostih UIAA 
o aplikacije za vodenje usposabljanj 
o na seji komisije je potrebno podati predlog za intenzivnejše sodelovanje MC UIAA s 

Komisijo za usposabljanje in preventivo CAA 
• Mladinska komisija UIAA – Damjan Omerzu: 

o seja komisije bo predvidoma jeseni  
o program Global youth summit 
o priprava priročnika za planinske organizacije, ki uvajajo mladinsko delo 

• Komisija za ledno plezanje UIAA – Andrej Pečjak: 
o seja komisije 9. in 10.4. (Lizbona, Portugalska) 
o izvajanje tekem svetovnega pokala in mladinskega prvenstva 
o približevanje lednega plezanja k olimpijskim igram 
o izvolitev predsednika komisije 
o na seji komisije je potrebno predstaviti povezovanje planinskih organizacij Balkana na 

področju skupnega izvajanja tekmovanj v lednem plezanju, 
• skupščina UIAA: 

o bo 15.10.2016 v Brixnu v Italiji 
o evropska konferenca v okviru UIAA 
o predvidene volitve v vodstvene organe UIAA 
o izpostaviti je potrebno slabo odzivnost pisarne UIAA na predloge in prošnje članic 

 
Evropska popotniška zveza ERA – Uroš Vidovič: 
• skupščina bo septembra na Švedskem 
• obravnavanje vsebin na sejah KEUPS in KPP 
• Eurorando 2016 oz. evropohod, ki je vsakih pet let, se zaključi v septembru na Švedskem 
• ERA je začela izdajati el. obvestila 
• na ustrezni seji ERA je potrebno podati predlog za intenzivnejše sodelovanje ERA s Komisijo za 

koče in poti CAA 
 
Združenje planinskih organizacij Balkana BMU: 
• skupščina bo 28.5. (Vršac, Srbija) 
• evropsko povezovanje planinskih organizacij 
• 1. mednarodno tekmovanje v planinski orientaciji 
• Balkansko prvenstvo v lednem plezanju 
 
Vsi predstavniki so podali poročila o delu v letu 2015 na podlagi katerih bodo predstavljeni izvlečki v 
Letopisu PZS v letu 2015. Izvlečki se pošljejo v predhodni pregled, celotna poročila pa so priloga tega 
zapisnika.   
 



 
 

Ad. 4 
V razpravi je bilo izpostavljeno premajhno sodelovanje med UIAA in IKAR-jem ter pomanjkanje 
pretoka informacij med organizacijami (IKAR, UIAA in CAA). Predstavniki PZS v mednarodnih 
organizacijah preverijo možnosti povezav tudi z IKAR-jem. 
 
Podana je bila informacija, da imajo predstavniki PZS v mednarodnih organizacijah možnost pridobiti 
protokolarna darila za tuje planinske funkcionarje ob posebnih priložnostih. Predloge je potrebno 
posredovati generalnemu sekretarju PZS, Mateju Planku.  
 
Naslednji sestanek predstavnikov PZS v mednarodnih organizacij bo predvidoma februarja 2017.  
 
Seja je bila zaključena ob 19.30h. 

Bojan Rotovnik 
predsednik PZS 

 
PRILOGE: 

• poročila predstavnikov v organih UIAA in CAA za leto 2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

PRILOGE: 
 
 
Poročila iz skupščin mednarodnih organizacij v letu 2015: 

•         Mednarodno združenje planinskih organizacij (UIAA): http://pzs.si/novice.php?pid=10538  

•         Združenje planinskih organizacij alpskega loka (CAA): 

http://www.pzs.si/novice.php?pid=10445  

•         Združenje planinskih organizacij Balkana (BMU): http://pzs.si/novice.php?pid=10221  

•         Združenje za reciprociteto: http://pzs.si/novice.php?pid=10442  

 
 
 
 
Gorniška komisija oz. Mountaineering commission v letu 2015 

 

Vsebine seje, ki je potekala 10. do 11. aprila 2015, Osaka, Japonska: 

Seje se nismo udeležili zaradi prevelikih stroškov potovanja. Na seji MC UIAA sem javno opozoril, da 

naj bodo seje v alpskem prostoru, ker vsi člani prihajamo od tam, vsa daljša potovanja pa so zgolj 

nepotreben strošek brez konkretnega učinka. Prav tako zagovarjam, da morajo seje biti praktične oz. 

morajo imeti vsaj nekaj praktičnih vsebin povezanih s problematiko s katero se ukvarja komisija. 

 

Vsebine seje, ki je potekala 13. in 15. novembra 2015, Poblet, Španija: 

Splošna ocene seje je bila kot koristna, saj se je na njej odprlo nekaj problemov dela za v prihodnje. 

• Govorili smo o novih standardih testiranja opreme in podelitve certifikata UIAA. 
Problematika se uvrsti na naslednjo sejo. 

• Beseda je tekla o zavarovanju članov planinskih organizacij in predstavnikov zvez v UIAA. Pri 
tem je Planinska zveza Slovenije kot vzor kvalitetno urejenega zavarovanja. Do naslednje seje 
je potrebno pripraviti nekaj primerjav in podrobnejšo predstavitev zavarovanja PZS. 

• Razmišlja se o enotnem sistemu za vodenje usposobljenosti posameznika – pobuda Steve 
Long in Matjaž Šerkezi. Pri tem sta bila predstavljeni aplikaciji BMC in Naveza (PZS), ki bosta 
služili kot vzorčna primera. 

• Petzl Foundation je predstavil zaključek projekta Mountainsport Accident v katerega se bomo 
vključili tudi Slovenci preko s pomočjo GRZS oz. Odbora gore in varnost. Celotna ideja bo 
predstavljena na naslednji seji Odbora gore in varnost. 

• Steve Long in Matjaž Šerkezi sva pomagala pri pripravi novega tehničnega standarda UIAA in 
kvalifikacije za kanjoning, ki je na tej seji bil tudi potrjen. 

 



 
 

Poleg omenjenega je moje delo usmerjeno tudi v pomoč posameznim planinskim organizacijam za 

pridobitev UIAA standardov. Uradno sem mentor planinskim organizacijam Srbije, BIH in Hrvaške. 

Trenutno sodelujem pri potrjevanju tehničnega standarda za FFCAM Francija.  

 

Naslednja seja bo 22. in 23. 4. 2016 v Pragi, Češka.  

 

Matjaž Šerkezi, predstavnik PZS v Gorniški komisiji UIAA 

Poročilo dela Komisije za tekmovalno ledno 
plezanje pri UIAA v sezoni 2015 / 2016 

 
Od 11. do 12.4.2015 sem prisostvoval sestanku Komisije za tekmovalno ledno plezanje pri 
UIAA v Seoulu, ki ga je pomagala organizirati Korean Alpine federation. Dvodnevni sestanek je 
potekal v kongresni dvorani hotela v olimpijskem parku v bližini prostorov vseh športnih federacij. 
Stalno je bilo prisotnih 5 članov komisije z volilno pravico (od šestih), en član brez volilne pravice, 
predlagani kandidat KAF, dva predstavnika KAF, dve osebi iz UIAA office ter en član UIAA board. 
Občasno so (prvi dan) prihajali tudi drugi predstavniki KAF. 
 
Petek 10.4.2015 
KAF nas je povabil na večerjo, prisotni so bili predstavniki KAF in predstavnica sponzorja The 
North Face.  
Sobota 11.4.2015 
Od 9h dopoldan do 19h zvečer smo obravnavali poročilo pretekle sezone, nadgradnjo pravil, 
listo sodnikov in postavljalcev smeri, koledar tečajev za sodnike, koledar UIAA tekem ter 
prijavo na FISU 2019, IOC 2022 in YOG 2016 
 

- Sezono 2014/2015 smo ocenili kot dobro, nekaj težav je bilo le na tekmi v Bozemanu, kjer so 
jo organizirali prvič. 

- Pravila bomo minimalno spremenili, novost je on line vidna evidenca kazenskih sankcij 
(rumeni, rdeči karton), ker se je dosedanji sistem izkazal za neučinkovit, ker ni bilo centralne 
evidence 

- Iz liste sodnikov in postavljalcev bomo na listo »neaktivnih« prestavili vse tiste, ki že tri sezone 
niso sodelovali na nobeni tekmi 

- V Kirovu bodo organnizirali »training camp« za mlade pred začetkom sezone 
- Sestavljen je bil koledar tekem: 

1. Bozeman ZDA 10.-12.12.2015 
2. Cheongsong Koreja 16.-17.1. 2016 
3. Saas Fee Švica 23.-24.1.2016 
4. Rabenstein Italija 30.-31.1.2016 
5. Champagny en Vanoise Francija 4.-6.2.2016 
6. Busteni Romunija 12.-14.2.2016 
7. Kirov Rusija 4.-6.3.2016 

 
Youth olympic games Lillehammer Norveška 12.-13.3.2016 

 
Kriteriji za OI so se spremenili, stari ne veljajo več, novi še niso definirani. Na ZOI 2018 bomo prisotni 
kot demonstracijski šport, ki pa se po novem ne bo več tako imenoval. 
 
Na sestanku smo govorili tudi o novem športu Skyrunning, ki ga bodo oktobra potrdili na skupščini 
UIAA. Postal bo »Unit member«, kar pomeni, da bo potrebno plačevati za Skyrunning posebno 
članarino poleg običajne članarine UIAA 



 
 

 
Sobota 11.4.2015 
Drugi dan smo razpravljali o strateškem planu do 2018. Obravnavali smo tudi pripravo knjižice 
»Training handbook for comp.ice climbing«. Nekoliko se bo posodobila spletna stran, da bo 
tudi organizatojem nudila več online informacij. Predstavljeno je bilo finančno poročilo 2015 in 
finančni plan za 2015. Kot lokacija naslednjega sestanka je bila določena Lisbona na povabilo 
portugalske planinske zveze. Zaradi napačnega postopka imenovanja predsednika komisije 
lansko leto so bile volitve za predlaganega delegata, ki bo potrjen oktobra 2015. Predlagan je 
bil Carlos Texeira. 
 

- Pravico do oblikovanja ima UIAA board in ne komisija, končni cilj pa je nastop na ZOI 2022. S 
strateškim planom smo se vsi strinjali 

- Knjižico Training handbook bo UIAA dajal federacijam zato, da bi pospešili vključevanje 
mladih v ta šport, vsebovala pa bo navodila glede treninga, prehrane, psihološke priprave, 
opreme ipd. 

- Pri finančnem poročilu za preteklo leto nekateri nismo bili zadovoljni z izdatki, ker se bojimo, 
da po letu 2018, ko se pogodba z The North Face izteče, ne bo več tako velikega priliva 
sponzorskih sredstev. Bilanca je sicer vseskozi pozitivna. 

- Predlaganega povišanja kilometrine za sodnike na 0,41 €/km nismo sprejeli, ker bi bila to 
dodatna obremenitev za organizatorje tekem in pritisk na to, da bi sodniki prihajali iz čim bližjih 
krajev. Na moje vprašanje, odkod ravno ta znesek, je Etienne (UIAA office) odgovoril, da bi s 
tem izenačili kilometrino sodnikov s kilometrino članov UIAA board-a. Na moj predlog, naj raje 
znižamo kilometrino članov boarda na kilometrino sodnikov (0,28 €/km) so povedali, da 
komisija ni pristojna za tak predlog. Pri finančnem načrtu za 2016 smo nekaj izdatkov oklestili 
oz jih nismo sprejeli. 

- Za prihodnji sestanek sta se ponudili kot gostiteljici Portugalska in Romunska planinska zveza, 
z glasovanjem pa smo izbrali Lizbono 9.-10.april 2016 

- Vsi člani komisije smo bili povabljeni na večerjo k predsedniku KAF g.Lee-ju domov. 
 
Naknadno na dopisni seji smo dobili poziv, naj pri svojih zvezah posredujemo za podporo včlanitve 
tekmovalnega lednega plezanja na FISU (International University sports federation). PZS tega ni 
podprla, kar sem tudi posredoval UIAA. 

 
REALIZACIJA: 
 
V sezoni 2015/2016 je Komisija za tekmovalno ledno plezanje pri UIAA izvedla sledeče: 
Tekme: 

- Bozeman ZDA 10.-12.12.2015 
- Cheongsong Koreja 16.-17.1.2016 
- Saas Fee 23.-24.1.2016 
- Rabenstein Italija 30.-31.1.2016 

 
Predstavitev: Tekmovalno ledno plezanje v Lillehamerju, Norveška 12.-13.3.2016 na Mladinskih 
olimpijskih igrah 
 
Tečaj za sodnike in postavljalce v Bozemanu ZDA 8.-12.12.2015 
      
Trening za mlade ledne plezalce v Kirovu decembra 2015 (ocenjen kot odličen s strani 
predstavnikov Planinske zveze Srbije in Irana). Trening je bil zamišljen kot enotedensko učenje mladih 
lednih plezalcev do 22 let s pomočjo ruskih mentorjev. Vadili so tako težavnost kot tudi hitrost in sicer 
na konstrukciji, ki služi za tekmo Svetovnega pokala. 
 
18.3.2016                 Andrej Pečjak 

 
 
 
 



 
 

Poročilo o delu Youth Commission YC UIAA v letu 2015 

 

YC UIAA razvija, podpira in spodbuja planinsko dejavnost med otroki in mladimi na svetovni ravni, 

skozi programe usposabljanja, prireditve in projekte ter promocijske aktivnosti. Mladinska komisija 

PZS glavno točko sodelovanja vidi predvsem na področju mladinskega dela in nadgrajevanje 

uveljavljenih aktivnosti skozi izmenjavo prakse iz tujine. Trenutno v Youth Commission UIAA 

sodelujejo predstavniki iz 16 držav. Glavni problemi s katerimi se srečuje organizacije so različna 

razvitost sodelujočih držav, različni vsebinski poudarki v članicah in zelo omejena programska 

sredstva za sofinanciranje skupnih aktivnosti. 

Ključen del dejavnosti so Global Youth Summit tabori, ki potekajo vsako leto v različnih državah. V 

letu 2015 se je odvijalo 6 takšnih dogodkov. Enega izmed njih se je udeležil tudi udeleženec iz 

Slovenije. Potekali sta tudi 2 seji komisije. Ena v obliki spletne konference in druga v začetku 

novembra v Teheranu v Iranu. Prednost spletne konference je v večji udeležbi, prednost srečanja v 

živo pa možnost za bolj poglobljeno razpravo o vsebini in navezovanje direktnih stikov s predstavniki 

drugih držav. 

 

Damjan Omerzu, predstavnik PZS v YC UIAA 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Poročilo o mojem delu na mednarodnem področju v letu 2015 
 

 

1. Splošna predstavitev Komisije za koče in poti 
Komisija za koče in poti je ena izmed treh komisij CAA. Vsaka izmed 8 članic CAA v 
komisijo delegira enega predstavnika. Komisija se sestaja enkrat letno. Glavni namen 
komisije je izmenjava mnenj in stališč o skupnih problemih kot tudi poročanje o dobrih 
praksah in izkušnjah posamezne članice. Področja dela komisije so vsa dogajanja na kočah; 
od energetsko varčne gradnje, oskrbe z različnimi vrstami energije, oskrbe s pitno vodo, 
ravnanja z odpadno vodo in drugimi odpadki, požarne varnosti in načini oskrbe planinskih 
koč. Prav tako se soočamo z vsemi problemi, ki se tičejo planinskih poti do koč in med 
kočami; varnost, vzdrževanje, označevanje, lastništvo itd. 
 
2. Opis dejavnosti komisije v letu 2015 
Letni sestanek komisije za koče in poti CAA  je bil 21. in 22. junija 2014 v planinski koči 
Gafadura Hütte v Liechensteinu. Sestanka so se udeležili predstavniki 7 alpskih držav, članic 
CAA (manjkal je le predstavnik FFCAM).  
Glavne teme, ki smo jih na sestanku obravnavali, so bile: 

a) Končno poročilo in zaključek projekta »Energijska učinkovitost pri gradnji planinskih 
koč«  

b) Nadaljnje aktivnosti v zvezi z zgoraj navedenim projektom 
c) Računalniško orodje SAC za ovrednotenje tehnike na koči glede na emisijo CO2 
d) Sedanje stanje na skupnem projektu sistema rezervacij na planinskih kočah 
e) Test za planinske koče 
f) Via Alpina 
g) Ovrednotenje poročil posameznih zvez o pogodbah z oskrbniki/najemniki 
h) Plan za delo v letu 2016 
i) Določitev datuma in kraja naslednjega sestanka 

 
Pomembnejši zaključki iz sestanka: 
Ad a) in b): Projekt je zaključen. Predstavljeni so bili rezultati ovrednotenja 4 planinskih koč, 
ki so služile za testiranje tega računalniškega modela. Program bo v dveh verzijah (zaščiteni 
in nezaščiteni) posredovan vsem članicam CAA. 
 
Ad c): Član komisije iz SAC je predstavil računalniški program, ki so ga razvili v SAC in 
služi za primerjavo posameznih variant sprememb določenih tehnik na planinski koči (npr. 
različni sistemi oskrbe z energijo) glede na emisije CO2 in omogoča določanje letnih 
obratovalnih stroškov za posamezno varianto. Orodje je trenutno še v fazi preizkušanja in bo 
kasneje dostopno vsem članicam CAA. 
 
Ad d): Članica komisije iz ÖAV je predstavila sedanje stanje na tem projektu. Projektna 
skupina je na osnovi ocene prednosti in pomanjkljivosti sistema predlagala določene 
spremembe tega sistema, ki ga je razvila SAC. PZS se mora odločiti ali se namerava 
priključiti sedanjim članicam sistema in če bi bilo potrebno prevajati sistem v slovenščino.  
Predpogoj za uporabo rezervacijskega sistema je stabilna internetna povezava koče.  
V skladu s terminskim planom bi moral sistem začeti delovati online v juniju 2016. 
 



 
 

Ad f): Via Alpina ostaja v obstoječih okvirih, nobenih novih poti ali infrastrukturnih objektov 
ni predvidenih. Le obstoječe smerne table so opremili z logom in na 342 etapnih postajah so 
nameščene informacijske večjezične table.  
Že nekaj časa pa se projekt ne razvija več. Zato so se planinske zveze DAV, ÖAV in AVS 
odločile, da ne bodo več sodelovale v tem projektu. Ker pa kljub temu smatrajo, da je Via 
Alpina pozitiven doprinos pohodništvu in spoznavanju Alp, bodo še naprej skrbele za 
vzdrževanje obstoječih poti in oznak. 
O tem so obvestile tudi CIPRO, ki pa na tem področju v letu 2015 ne planira nobenih 
aktivnosti. 
 
Ad i): Naslednji sestanek komisije bo 6. in 7. junija 2016 v organizaciji PZS na 
Valvazorjevem domu pod Stolom. 
 
3. Plan dela v letu 2016 
Glavne teme letošnjega sestanka bodo: 

• poročilo o napredku na projektu »Rezervacijski sistem na planinskih kočah« 
• harmonizacija pravil za storno rezervacij 
• poročilo o stanju na projektu »Hüttentest.de« 
• informacijski sistem planinskih poti (AWIS, GIP) 
• turno kolesarjenje na planinskih poteh 
• kratko poročilo za diskusijo o možnih spremembah v CAA (struktura, delitev nalog) 

 
Kakšna dodatna tema je na predlog posameznih zvez lahko še vključena pred sestankom 
komisije. 
 

Drago Dretnik 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Poročilo o delovanju v komisiji CAA za planinstvo, usposabljanje in varnost 

 

Poslanstvo komisije je, da na svojem področju dela spodbuja odgovorno izvajanje planinskih 
aktivnosti.   
 

Cilji komisije so: 

- izdelava priporočil za izvajanje  različnih planinskih aktivnosti (odgovorno izvajanje 
aktivnosti, posebna pozornost na okolje in varnost),  

- promocija najboljših praks, 
- medsebojna izmenjava znanj/izkušenj na področju usposabljanja,  
- medsebojno priznavanje izobraževanj. 

 

Komisija CAA za planinstvo, usposabljanje in varnost se je v letu 2015 sestala enkrat in sicer 
11. in 12. junija 2015 na prelazu Pordoi v Dolomitih v Italiji. Gostitelj je bil Club Alpino Italiano 
(CAI), ki je zagotovil prostor za izvedbo sestanka v centru za usposabljanje CAI. Sestanka 
sva se s strani PZS udeležila Miro Eržen (član predsedstva CAA) in Klemen Medja 
(predstavnik PZS v komisiji). 

 

Na sestanku smo uspeli uskladiti predlog teksta 10 priporočil CAA za turno smučanje, ki so 
bila posredovana v potrditev skupščini CAA.  

 

Izmenjali smo si informacije kako imamo v članicah CAA opredeljeno obvezno osebno 
plazovno reševalno opremo. Ugotovili smo, da imamo v vseh članicah kot obvezen 
opredeljen plazovni trojček (plazovna žolna, lopata in sonda), večina članic priporoča 
uporabo ABS nahrbtnika, ki ga pa nobena članica ne opredeljuje kot obvezen del opreme.  

 

Pogovarjali smo se tudi o oblikovanju skupnih CAA priporočil glede uporabe varovalnih 
pripomočkov pri plezanju na umetnih stenah in v plezališčih. 

 

Potekale so tudi predstavitve novih projektov in trenutne problematike v posameznih članicah 
CAA (informacije o uporabi priporočil CAA v posameznih članicah, informacije o novostih v 
sistemih usposabljanj, informacije o projektih z mladimi alpinisti,…).  

 

Posamezni predstavniki članic CAA so izpostavili vprašanje o možnostih nudenja strokovne 
(pravne) pomoči strokovnim kadrom drugih članic CAA v primeru nesreče navedenega oz. 
njegove skupine na področju druge države. Ta možnost naj bi v primeru dogovora obstajala 
s strani OeAV, DAV, SAC, AVS. 



 
 

 

V letu 2014 ima komisija v načrtu:   

- obravnavo "desetih priporočil CAA za športno plezanje". 

- primerjavo kompetenc in ciljev usposabljanj v članicah CAA. 

- aktualizacijo, morebitno prenovo pozicijskih dokumentov o tveganjih CAA. 

- proučitev možnosti vzpostavitve 24/7 pomoči (telefonska številka), namenjene strokov

nim kadrom v primeru nesreč v tujini – strokovna pomoč, ki bi se nudila strokovnim ka

drom drugih članic CAA na ozemlju lastne države. 

 

Sestanek v letu 2016 bo izveden predvidoma 9-10. junija v Avstriji (Innsbruck).  

 

 

Klemen Medja, predstavnik PZS v komisiji CAA za planinstvo, usposabljanje in varnost  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Poročilo letnega sestanka komisij za varstvo gorske narave in prostorskega načrtovanja v Alpah 
(KONSAR) v okviru združenja alpskih planinskih organizacij Club Arc Alpin (CAA) 
 
Sestanek je potekal med 24. in 26. 4. 2015 v Schaanu (Lihtenštajn). Letošnji gostitelj je bil 
Liechtensteiner Alpenverein (LAV). 
 
Petkov večer je bil namenjen neformalnemu druženju ter seznanitvi z organizacijo in delovanjem 
LAV. 
 
Letni sestanek je potekal v soboto, 25.4., na dnevnem redu pa so bile sledeče tematike: 
1. potrditev zapisnika sestanka KONSAR 2014, 
2. poročilo vodje komisije pri CAA (Jörg Ruckriegel; DAV), 
3. poročila nacionalnih predstavnikov komisij 
4. gorsko kolesarjenje in okolje- pregled stanja po državah CAA 
5. pregled stališč/protokolov- predlogi za njihovo nadaljnjo implementacijo, 
6. poročilo upravnega odbora CAA in poročila ostalih komisij 
7. potujoča razstava »Alpe pod pritiski«, 
8. razno, 
9. predlogi in potrditev vodje KONSAR CAA za naslednje obdobje, 
10. razprava o lokaciji sestanka v letu 2015. 
 
Glavni poudarki s sestanka: 
V poročilih predstavnikov posameznih držav članic CAA so bile izpostavljene različne 
problematike s področja ogrožanja in posledično aktivnega varovanja gorskega okolja. V vseh 
državah je bilo izpostavljeno aktivno spremljanje dogajanj v gorskem okolju, prav tako pa tudi 
pomen usposabljanj in izobraževanja s področja varovanja gorskega okolja. V Franciji npr. se 
borijo proti gradnji novih smučarskih središč, pri čemer gre za dolgotrajne pravne postopke v 
katerih pa ni nujno, da CAF tudi zmaga. Italijanski CAI deluje najbolj intenzivno na področju 
osveščanja in promociji varovanja gorske narave. Posebej so aktivni v osnovnih in srednjih šolah. 
Avstrijski ȪAV je največja nevladna organizacija v državi, ki deluje na področju varovanja okolja. 
So tudi lastniki dela zemljišč v NP Visoke Ture. Prav v parku prodajajo svoja zemljišča 
posameznikom, ki želijo ohranjati naravno okolje. Tako lahko kupijo 1 m2 po 10 EUR, sredstva pa 
zveza namenja okoljevarstvenim akcijam na območju parka. Vseskozi delajo tudi na krepitvi 
temeljnih vrednost povezanih z varovanjem gorskega okolja, kar vključuje tudi spodbujanje 
trajnostne mobilnosti. Na južnem Tirolskem so prav tako najbolj aktivni na področju osveščanja in 
so stalno prisotni z okoljskimi tematikami tudi v različnih medijih. LAV ima skupaj le 2500 članov, 
naravovarstvo pa je vseskozi del delovanja zveze. Glavni pritiski na gorsko okolje s katerimi se 
soočajo je širitev smučišča in hiter razvoj gorskega kolesarjenja. 
 
Gorsko kolesarjenje pregled stanja 
o LAV gorskih kolesarjev ni vključil v svoje vrste, so pa za kolesarjenje označili del planinske 
poti, ki je dovolj široka za dvonamensko rabo. Gorsko kolesarjnej po njihovem mnenju ne 
sodi med tradicionalne rabe gorskega okolja, zato jih tudi niso sprejel medse. Drug razlog 
je tudi ta, da na njihovem območju prevladujejo varovalni gozdovi, kjer kolesarjenj ni 
dovoljeno. 
o Južna Tirolska: gorski kolesarji ponekod predsatvljao problem zaradi konflikta različne 
rabe poti. V zvezi delajopredvsem na področju osveščanja kolesarjev. Gorsko kolesarjenje 
po planinskih poteh ni dovoljeni, razen, če se s tem strinja lastnik zemljišča. 
o Avstrija: 36 %članov zveze tudi redno kolesari. Odločili so se, da bodo določili kriterije za 
oti, ki so primerne za dvonamensko rabo. Vse večji problem predsatvlja vse bolj 
heterogen nabor gorskih koles, ter razširjenost e-koles. V zvezi so porti nadelvi novih poti 



 
 

in druge infrastrukture za kolesarje, je pa največji interes za kolesarje prui oskrbnikih 
planinskih koč. Spodbujajo »bike parke« v degradiranih območjih- npr. pod žičnicami. 
o Italija: kolesarjenje je podrejeno regionalni zakonodaji. Zveza se posbeje s tem ne 
ukvarja, usposablja pa vodnike za gorsko kolesarjenje. 
o Francija: gorsko kolesarjenje je vedno bolj prisotno, delajo pa predvsem na 
preprečevanju konfliktov preko osveščanja gorskih kolesarjev. 
o Nemčija: status gorskega kolesarjenjea je različen deželah. Na Bavarskem npr. je povsod 
dovoljeno. Tudi v DAV je 37 % gorskih kolesarjev. 
o Švica – predstavniki planinske zveze niso bili prisotni. 
o Slovenija: stanje pri nas je bilo predstavljeno, prav tako reševanje problematike preko 
Meril za dvonamnekso rabo planinskih poti. Podrobno poročilo KVGN PZS je priloga tega 
poročila. 
 
Iz poročila CAA je bilo razvidno, da bo potrebno sprejeti skupna priporočila za izvajanje turnega 
smučanja. Planinske koče naj se v bodoče usmerijo v spletne rezervacije prenočišč, prav tako pa 
skrbijo za povečano energetsko učinkovitost. CCA se trudi za večjo prepoznavnost gorskih 
območij, predvsem Alp tudi na ravni EU oz. neposredno pri odločanjih v evropskem parlamentu. 
Dolgoročno bo alpski prostor bo le tako lahko pridobile več EU sredstev. 
 
Na prihodnjem sestanku leta 2016 bodo prenovljeni vsi protokoli KONSAR- KVGN je zadolžena za 
prenovo protokola o zavarovanih plezalnih poteh. 
 
V letu 2015/2016 bo KONSAR sodeloval pri oblikovanju skupnih stališč CCA glede umetnega 
zasneževanja in širitve smučišč ter pri skupnem dokumentu na področju trajnosntega razvoja 
turizma. 
 
Naslednji sestanek KONSAR bo predvidoma v Franciji, 22. – 24. 4. 2016. Vodja KONSAR ostaja 
Jörg Ruckriegel; DAV. 
 
V nedeljo, 26.4. smo se udeležili še krajše ture s predstavniki LAV, ki so nam na terenu pokazali pot z 
dvonamensko rabo (slike v prilogi). 
 
Pripravila: 
Irena Mrak, načelnica KVGN, PZS 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 

EVROPSKA POPOTNIŠKA ZVEZA, ERA 

 

 

Evropska popotniška zveza (ERA, EWV, FERP) je organizacija ustanovljena leta 1969 in 

trenutno združuje 54 planinskih in popotniških organizacij iz 31 evropskih držav ter 

Maroka, Izraela, iz Združenih držav Amerike in Kanade. Članice Evropske popotniške 

zveze skrbimo za 12 evropskih pešpoti, ki potekajo širom po Evropi. Skozi Slovenijo vodijo 

3 evropske pešpoti 

E6, E7 in E12. V glavnem mestu Slovaške, v Bratislavi, je v septembru 2015 potekala 46. Generalna 

skupščina Evropske popotniške zveze, ERA. Prvi dan so tudi tokrat potekale Know How delavnice, ki 

so nadomestile zasedanja obeh komisij. Teme delavnic so bile povezane z vsemi področji delovanja 

ERA. Poudarek je bil tokrat na bližajočem se Evropohodu 2016. Z nami so bili predstavniki 

organizatorjev te največje evropske pohodniške manifestacije. Predstavniki držav članic smo 

predstavili okvirne programe Evropohodov v posamezni državi. V Sloveniji je načrtovan strnjen 

Evropohod od 25. maja do 1. junija 2016. Pohod bo potekal po evropski pešpoti E7 od Beltincev v 

Prekmurju do gradu Podsreda. Zaključna prireditev Evropohoda 2016 pa bo potekala od 10. do 17. 

septembra 2016 v švedski pokrajini Skåne. Nadalje smo razpravljali o akciji Qualiti Leading Trails, ki se 

zelo uspešno razvija, saj je ERA podelila certifikat že številnim pohodnim potem po Evropi. V soboto 

je potekala generalna skupščina ERA. Uvodoma je podala poročila predsednica Lis Nielsen. Sledilo je 

finančno poročilo ERA, poročilo nadzornega organa ter poročilo sklada. Delegati so po razpravi vsa 

poročila soglasno potrdili. Tudi letos je generalna skupščina ERA sprejela v organizacijo nove članice. 

To sta postali ena organizacija iz Nemčije ter Albanija. S tem sprejemom novih organizacij in 

posledično ene nove države, je v ERA vključenih že več kot 90% vseh evropskih držav. Sledile so 

volitve dveh podpredsednikov in članov predsedstva ERA ter predstavitev prihodnjih organizatorjev 

generalne skupščine ERA. Najprej se je predstavila Švedska pohodniška organizacija s krajem 

Helsingborg, kjer bo prihodnje leto zasedanje 47. Generalne skupščine ERA.  

 

Predstavnik PZS in  

KEUPS v ERA: 

Uroš Vidovič 

 
 



10. seja UO PZS, k točki 11 

Varno turno smučanje 

10 priporočil, ki jih je pripravilo Združenje držav alpskega loka – Club Arc Alpin 

Turno smučanje, hoja s krpljami in turno deskanje so odlični načini za izboljšanje telesne kondicije, 

doživljanje narave in druženje. Namen teh priporočil je poskrbeti, da se boste znali učinkovito odzvati 

na nevarnosti v gorah pozimi. Praktičnih veščin se lahko naučite v programih usposabljanja za te 

dejavnosti in na tečajih varstva pred snežnimi plazovi, postopno pa boste tudi sami pridobili več 

izkušenj. 

1. Na turo zdravi in dobro telesno pripravljeni 

Turna smuka je vzdržljivostni šport. Močno obremeni vaše srce, krvni obtok in mišice, zato zahteva dobro 

zdravje, zelo dobro telesno pripravljenost in premišljeno oceno vaših sposobnosti. Nikar ne hitite, ampak 

izberite tak tempo, ki mu lahko vsi v vaši skupini sledijo, ne da bi se upehali. Poskrbite, da se ne 

naprezate preveč in da prihranite dovolj energije za spust. 

2. Skrbno načrtujte 

Dober vir informacij o turi, razdaljah, višinskih razlikah in trenutnih razmerah so zemljevidi, vodiči, 

internet in strokovnjaki. Posebej pozorno spremljajte vremensko napoved, saj nizke temperature, močni 

vetrovi in slaba vidljivost zelo povečajo tveganje za nezgode. Načrtujte tudi alternativne poti in si zapišite 

številko lokalne gorske reševalne službe za klic v sili (evropska številka za klic v sili: 112). 

3. Uporabite popolno opremo 

Poskrbite, da imate zimskim razmeram in izbrani turi primerno opremo. Del standardne opreme je 

lavinski trojček: lavinska žolna, lopata in sonda, pa tudi komplet za prvo pomoč, bivak vreča in mobilni 

telefon. Lavinski nahrbtnik z zračno blazino poveča možnosti za preživetje, če vas odnese plaz. Preverite 

svojo opremo pred odhodom, s seboj pa vzemite tudi pripomočke za popravilo opreme. 

4. Preučite poročilo o plazovih 

Pred začetkom ture preverite podrobnosti o nevarnosti proženja snežnih plazov, katera stopnja 

nevarnosti velja, kje in kaj se dogaja s snežno odejo. Posebej bodite pozorni na podatke o stopnji 

nevarnosti (1–5), ogroženih območjih (kje je nevarno danes) in vrsti nevarnosti (kaj je glavna nevarnost 

danes). 

5. Pretehtajte tveganje za proženje plazu 
  
Prepoznati tveganje za proženje plazu je zelo težko. Oprite svoje odločitve na strateško oceno tveganja 
(z glavnim ciljem zmanjševanja tveganja) in se naučite prepoznati znake nevarnosti na 
terenu. Izogibajte se nevarnih območij in se v primeru, da ste v dvomih, obrnite. 
  
6. Skrbite za redne odmore in za stalno orientiranje v prostoru  
  



Da ohranimo dobre telesne sposobnosti in koncentracijo, telo zahteva tekočino, energijo in počitek. Topli 
izotonični napitki so idealni za potešitev žeje, pa tudi ogrejejo nas. Vedno bodite pozorni na to, kje ste 

("vem, kje sem"), in bodite previdni, če nadaljujete po že narejenih gazeh. 
   
7. Ohranjajte varnostno razdaljo 
  
Ohranjanje varnostne razdalje zmanjšuje obremenitev plasti snežne odeje in posledično zmanjšuje 

tveganje. Poleg tega je med vzponom po strmem pobočju pri medosebni razdalji 10 metrov lažje izvesti 

obrat s smučmi. Na območjih spusta vedno ohranite razdaljo najmanj 30 metrov. Po zelo strmih pobočjih 

se spuščajte posamično. 
  
8. Izogibajte se padcem 
  
Glavni vzrok za nesreče med turnim smučanjem so padci, ki pomenijo tudi precejšnjo dodatno 

obremenitev snežne odeje, a z dobro tehniko smučanja in svojim sposobnostim primerno hitrostjo 

zmanjšate tveganje zanje. Smučarska čelada ščiti pred poškodbami glave! Smučajte previdno! Tveganje 

za padce je večje, ko je snežna odeja pomrznjena ali če je teren posut s kamenjem. 
  
9. Smučajte v majhnih skupinah 
  
Majhne skupine (do šest oseb) so varnejše. Nevarne situacije lahko preprečite s komunikacijo z drugimi 

udeleženci v zimskih športih in medsebojno obzirnostjo. Ostanite s skupino. O cilju in trasi ture ter o 

predvidenem času vrnitve obvestite nekoga, ki mu zaupate. Pomembno opozorilo za smučarje/deskarje 
na snegu, ki se na turo odpravijo sami: tudi manjše nezgode lahko vodijo do hujših nesreč. 
  
10. Spoštujte naravo 
  
Gore pomenijo dragoceno okolje za doživljanje divjine. Uživajte v tej svobodi! Bodite obzirni do divjih 

živali, spoštujte zaščitena območja in ne vstopajte na območje pogozdovanja. Za prihod na izhodišče ture 

uporabite javni prevoz ali skupni prevoz v avtomobilu. 
  
  

Sprejeto na generalni skupščini CAA, september 2015, Brixen 


